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Napirendhez megjelentek:

Dr. Venicz Anita címzetes föjegyző, Dr. Vamyu Péter
aljegyzö-hatósági osztályvezetö, Bognár-Dudar Krisztina
gazdasági osztályvezető-helyettes, Ábrahámi Dóra műszaki
osztályvezető, Tóth Teréz Márta szervezési osztályvezetö,
Bátai Brigittajegyzőkönyvvezetö

Dienes Katalin SESZI intézményvezető, Ladányi-Mészáros
Judit Család- és Gyermekjóléti Központ szakmai
egységvezetö, Huszámé Kovács Márta Sárbogárdi Zengö
Óvoda igazgató, Fodor Zoltán tűzoltó alezredes
tüzoltóparancsnok, PHILIA Egyesület Dr. Dizseri András
elnök

Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, ^ a
képviselö-testület soros nyílt ülését 900 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a képviselö-
testület határozatképes, 9 képviselö tartózkodik az ülésteremben. Erős Ferenc igazoltan van
távol. _ _ ^ _ ^ _ , ^ , ""__. _ _, _,i
Javaslatot tesz ajegyzőkönyv hitelesítökre Tóth Béla és Novák Koyács Zsolt szemelyében
jeiezték7hogy valÍalják a feladatot Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzökönyv hitelesítönek
történö megválasztását. A képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat K.épviselő-testületének
117/2025 .(VI. 13 .) határozata

ajegyzökönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselo-testülete a2025. junu.ls 13-
i soros nyílt ülés jegyzökönyv hitelesítöjének Tóth Bélát
megválasztotta.

Szavazásra teszi fel Novák Kovács Zsoltjegyzökönyv hitelesítőnek történö megválasztását. A
képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
118/2025. (VI. 13 .) határozata

ajegyzökönyv-hitelesítö személyének megválasztásáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselo-testulete a 2025. júmys 13-
i soros nyílt ülés jegyzököriyv hitelesítöjének Novák Kovács Zsoltot
megválasztotta.

Dr. Sükösd Tamás: Javasolja, hogy a képviselö-testület vegye fel napirendjére a 25/1.
Versenyképes Járások Program keretében támogatási igény benyujtása Mentöállomás epítésére
Sarbogardon c. elöterjesztést, valamint 25/2 Testvertelepülési kapcsolat kialakítása a
székeÍyfoldi Parajd községgel c. egyéni képviselöi indítványt. Szavazásra teszi fel a módosított
napirend elfogadását.

A képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
119/2025. (VI. 13 .) határozata

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

Na irend:

1. Tajékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekröl, intézkedésekről.
Beszámoló az átmházott hatáskörök gyakorlásáról

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Elöadók: a végrehajtásáért felelösök

3. Beszámoló a Sárbogárdi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2024. évi tűzvédelmi
tevékenységéröl
Elöadó: polgármester

Fodor Zoltán tűzoltóparancsnok

4. Sárbogárdi Civil szervezetek beszámolója a 2024. május 16 -2025. majus 15. között végzett
tevékenységükről, az önkormányzat által biztosított támogatás felhasználásáról
Elöadó: polgármester

civil szervezetek vezetöi

5. Tájékoztató a Sárbogárd Hantos -Nagylók Szociális és Gyermekjóléti társulás 2024. évi
tevékenységéról
Előadó: polgármester

SESZI intézményvezetö

6. Tájékoztató a szociális gondoskodás körében végzett 2024. évi hatósági munkáról
Elöadó: hatósági osztályvezetö

7. A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása
Elöadó: polgármester

8. A 2025/2026-os nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása
Előadó: címzetes főjegyző

9. A Sárbogárdi Zengö Óvoda pedagógus és nevelést-oktatást segítö alkalmazottak létszámának
felülvizsgálata a 2025/2026-os nevelési évre vonatkozóan
Elöadó: címzetes főjegyzö

10. Intézményi és szociális közétkeztetési szolgáltatás díjának emelése
Előadó: polgármester

11. Az egyes szociális ellátásokról szóló 5/2025. (11. 27. ) önkormányzati rendelet módosítása
Elöadó: címzetes fojegyző



12. A gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló rendelet megalkotása és a 48/2015. (XL26.)
önkonnányzati rendelet hatályon kívül helyezése
Előadó: címzetes föjegyzö

13. A piacok és vásárok tartásának rendjéröl szóló önkormányzati rendelet elfogadása
Előadó: címzetes föjegyző

14, A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról
szóló rendelet elfogadása
Előadó: címzetes föjegyzö

15. Rendeltetést, rendeltetési egységszámot igazoló hatósági bizonyítvány kiállításáról szóló
rendelet elfogadása
Elöadó: címzetes főjegyző

16. A polgármester illetményének megállapítása
Elöadó: címzetes főjegyző

17. A polgármester költségtérítésének megállapítása
Előadó: címzetes főjegyzö

18. A polgármester idegennyelv-tudási pótlékának megállapítása
Elöadó: címzetes föjegyző

19. Az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása
Előadó: polgármester

20. Az alpolgármester költségtérítésének megállapítása
Előadó: polgánnester

21. Döntés Sárbogárd Város Önkormányzatának a DÉSZOLG Kft. -ben birtokolt, 10,43 %-os
üzletrészének értékesítéséröl
Előadó: polgármester

22. SESZI Család és Gyermekjóléti Szolgálat támogatási kérelme
Elöadó: polgánnester

23. Helyi alapítványok részére működési és rendezvény támogatások elnyerésére pályázat kiírása
2025. évre
Elöadó: polgármester

24. Helyi alapítványok részére sportcélú támogatások elnyerésére pályázat kiírása 2025. évre
Elöadó: polgármester

25. Bejelentések
25/1. Versenyképes Járások Program keretében támogatási igény benyújtása Mentöállomás
építésére Sárbogárdon
Elöadó: polgármester
25/2. Testvertelepülési kapcsolat kialakítása a székelyföldi Parajd községgel
Előadó: Seper László képviselö

A képviselő-testület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekröl, intézkedésekről.
Beszámoló az átmházott hatáskörök gyakorlásáról.

Dr. Sükösd Tamás: A két ülés közötti fontosabb események, intézkedések a következök voltak.
Május 10-én volt egy utánpótlás kempo verseny a sportcsamokban, amit megnyitottam. Jó volt

látni, hogy az egész országból milyen sok utánpótlás korú versenyzö voltjelen.



Május 13-án tartottuk az elsö egyeztetését széles körben a Sárbogárdi Napoknak, összesen tíz
különböző szervezet és vállalkozás voltjelen és még ketten telefonon.

Május 14-én az idöközi választás kapcsán több lehetséges indulónak a kérdéseire valaszoltam
Május 16-án Sárbogárd Város Önkormányzata számos fronton szerzödésben áll a Légió

cégcsoporttal vagy vállalkozással, amely fennállásának 30. évfordulója alkalmából
rendezett rendezvényen vettem részt.

Május 18-án vasámap volt a Nemzeti Művelödési Intézet Tehetség paletta rendezvénye, ahol
Fejér vármegyéböl szavalók és színjátszók mérették meg magukat. A rendezvénynek
inkább fesztivál jellege volt, nem verseny.

Május 19-én Horváth István szépkorút volt alkalmam köszönteni. Tisztelettel köszöntöm Pista
bácsit innen is. Isten éltesse!

Május 20-án a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Társulás Operatív Tanácsa tartott
ülést. Számos kérdésben érintett a város is, tekintettel arra, hogy ettöl a társulástól
bérli a hulladék szolgáltató a járműveket, illetve ez a társulás biztosította pld. a
szelektív kukákat is részünkre.

Május 22-én a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsa is ülést
tartott, zárszámadást és egyéb szükséges döntést sikerült meghozni. Ugyanezen a
napon volt a Fejér vármegyei kupa döntöje. Sárbogárd meg tudta védeni a címét és
ismét kupagyöztes lett, ez mindenképpen elöremutató.

Május 23-án szerződést kötöttünk Dr. Abdal Azizzal, aki azóta már végzi is a munkáját Nagyon
remélem, hogy gyökeret tud vemi nálunk. Hosszú és sok fordulós egyeztetés elözte
meg azt, hogy a doktor úr idejöjjön és nagyon remélem, hogy megtaláljuk a többi
technikai megoldást is ahhoz, hogy itt is maradjon. Ugyanezen a napon volt a
Sárbogárdi napoknak az utolsó helyszíni egyeztetése és egyidejűleg a megnyitó is.

Május 25-én a XXXI. Sárbogárdi napokat tartottuk meg. Mindenkinek köszönöm, aki
bármilyen módon részt vett, akár nézöként is. Azt hiszem, hogy sikeres rendezvény
volt.

Május 26-án a Magyar Közút Zrt-vel egyeztettünk tekintettel arra, hogy az egyik nyertes
pályázatunk az Árpád utca burkolatfelújítására szól, a Magyar Közút Zrt-nek pedig
szintén volt egy sikeres pályázata, ami alapján ök a Tury Miklós utcát fogják
felujítani. Azonban a Tury Miklós utcáról, ha azt gondoljuk, hogy a 63-as úttól tart
az Árpád utcáig az fogalmilag mint utca így is van, de az állami terület, kikanyarodik
az Árpád utcára ezért szükséges volt egyeztetni, hogy azt a részt, ki hogyan csinálja.
Azt az egyezséget kötöttük meg, hogy inkább Sárbogárd Város Onkormányzata
újítja föl az Árpád utcát egészében, tehát nem tartunk benne, hogy úgy mondjam
szünetet és ezért a Magyar Közút Zrt. felajánlotta, hogy ök pedig akkor, ha a
rendőrség előtt kialakításra került ajárda és megnövekszik a forgalom kialakítanak
egy egyébként nem olcsó gyalogátkelőhelyet a szükséges világítással és mindennel
együtt. Illetve egy padkafelújítási részt is bele tudtunk alkudni ebbe a néhány m2-be.

Május 28-án ülésezett Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulási
Tanács. Ugyanezen a napon a rendörségen volt járási egyeztető fómm, amelynek
kiemelt témája a kábítószer bűnözés visszaszorítása. Ezzel kapcsolatban megyén
belül a sárbogárdi helyzetjobb az átlagosnál.

Május 29-én a Fejér Vármegyei Közgyülés ülésezett. Zárszámadásra, illetve olyan fajta megyei
tervek aktualizálására és elfogadására került sor, amelyek érintik a várost. A Magyar
Államkincstárban is volt egy egyeztetésünk szükséges számlanyitások, illetve adatok
kapcsán. Valamint áttekintettük azt, hogy az összes nyertes pályázatunknál a
Kincstár az úgynevezett közremüködő szervezet, ezért idönként szükséges velük
egyeztetni. Ugyanezen a napon volt a Dészolg Kft. taggyűlése. Ez indukált itt még
egy elöterjesztést, arról részletesebben beszélek. A Dészolg Kft-nek azonkívül hogy
nmcs tevékenysége mínusz 48 milliós üzemi eredményt sikerült nekik elémi, ami
nem mutat feltétlenül jó irányba.



Június 2-án tartottuk a Városi Pedagógusnapot. Elözö testületi zárt ülésen döntöttünk a
Sárbogárd Város Oktatásáért kitüntetésröl, Sárbogárdi Tanlentum kitüntetésröl.
Innen is szeretnék gratulálni Zelmanné Varga Zsuzsanna tanámönek, Donyánné
Dodonka Zita igazgató asszonynak, illetve a Talentum kitüntetésért Juhász Zénónak
és Borjús Petrának. Továbbá színes diplomák átadására is sor került Sárosi
Györgyné, illetve Németh Pál részére. Demeter Klára Anna nem tudott részt venni
az ünnepségen, ö késöbb vette át a színes diplomáját.

Június 3-án tovább haladt a Pusztaegrest és Sárhatvant érintő vízminöség-javító projekt, a
következö szakasz lezárására került sor a műszaki ellenör általi egyeztetést követöen
a teljesítési igazolást is aláírtam. Május 3-án kezdtük meg az egyik helyi
alapítvánnyal a Szentháromság szobor felújítását azzal a lépéssel, hogy egy helyi
vállalkozás illetve a szobrász segítségével sikerült úgy megkötní, hogy fel is tudtuk
emelni és elvinni a szobrász műhelyébe. Azóta letisztításra került a szobor. Korábban
egyeztettünk a püspöki levéltárból egy felújítással foglalkozó szakemberrel, aki
megmondta, hogy hol keressük adott esetben azt a bejegyzést, ami a szobrászra utal,
mert sajnos nem tudjuk megállapítani, hogy ki készítette.

Június 6-án részt vettem a Kossuth Iskola nyárindítóján. Ez mindig egy felemelö esemény.
Június 10-én volt a közmunka vonatkozásában egy belügyminisztériumi ellenőrzés. Mindent

rendben találtak. Ugyanezen a napon a közétkeztetési szolgáltatóval tekintettük át a
következö tanévet, illetve a következö naptári évet. Előremutató egyeztetés volt.

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: a végrehajtásért felelösök

Dr. Sükösd Tamás: az előadók az írásos anyaghoz kívánnak-e szóbeli kiegészítést fűzni?

A végrehajtásért felelösök nem tettek szóbeli kiegészítést.

Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontot az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. A bizottság
elnökét kérdezem milyen módon foglaltak állást?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitja a napirend fölötti vitát. A képviselöket kérdezi, hogy van-e
kérdésük, észrevételük a napirendi ponttal kapcsolatban?

A képviselö-testület tagjai a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.
Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a polgánnesterjelentésének elfogadását.

A képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a polgármester jelentését elfogadta és az
alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
120/2025.(VI.13.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet
megtárgyalta és a polgármesterjelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a gazdasági osztályvezetöjelentésének elfogadását.



A képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a gazdaság osztályvezetö jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat K.épviselö-testületének
121/2025. (VI. 13. ) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat ICépviselö-testülete a "Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a gazdasági osztályvezetöjelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a címzetes föjegyzőjelentésének elfogadását.

A képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a címzetes föjegyzö jelentését elfogadta és
az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
122/2025. (VI. 13.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a címzetes föjegyzöjelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az aljegyző-hatósági osztályvezetö jelentésének
elfogadását.

A képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az aljegyző-hatósági osztályvezetőjelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat K.épviselő-testületének
123/2025. (VL13.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
az aljegyzö-hatósági osztályvezetöjelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a műszaki osztályvezetö jelentésének elfogadását.

A képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezető jelentését elfogadta
és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
124/2025. (VI. 13. ) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Jelentés a lejárt
határídejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a műszaki osztályvezető jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a szervezési osztályvezetöjelentésének elfogadását.



A képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a szervezési osztályvezetö jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
125/2025. (VI. 13. ) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehqjtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a szervezési osztályvezetöjelentésében foglaltakat elfogadta.

3. Beszámoló a Sárbogárdi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2024. évi tüzvédelmi
tevékenységéről
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: tisztelettel köszönti a teremben Fodor Zoltán tüzoltó alezredest,
tüzoltóparancsnokot.
A tűzoltóság többféle kapcsolódást megélt már az önkormányzattal. Hívtak benneteket
önkormányzati tüzoltóságnak is. Büszke vagyok arra, hogy a kapcsolat megmaradt, szerintem
hasonlóanjónak. Jól együtt tudunk működni mindenféle ügyekben és remélem ez ezek után is
így lesz. Annak külön örülök, hogy a tűzoltó laktanyába - ebben a reméljük átmeneti idöszakban
-"egészen jól sikerült befogadni a mentösöket. Ez még szorosabbá teszi az együttműködést.
Szeretném kémi, hogy a teljes állománynak fejezd ki a város köszönetét a munkátokért.

Fodor Zoltán: tisztelettel köszöntök mindenkit. Köszönöm a meghívást. Az elmúlt év
mondhatni egy átlagos év volt a tűzoltóság életében, ha nem lett volna a szeptemberi dunai
árvíz. Ez egy kicsit eltérő dolgokat okozott nálunk. Ilyenkor a megszokott 24-48 órás szolgálati
beosztástóf eltéröen egy teljes szolgálati csoportunk átrendelésre került a Duna mellé
Kisapostagra, védekezési munkálatokra. A maradék kettö pedig 24-24 órás szolgálatot
teljesített ebben az idöszakban. Ami még változás volt az elözö évben az öszi idöszakban, hogy
jogszabályi változás miatt a hatósági feladatoknak kb. 90%-a átkerült a kormányhivatalhoz,
nagyon minimális, ami a katasztrófavédelemnél maradt. Ilyenek pld. a kéménytüzek, szén-
monoxidos káresetekkel kapcsolatos ügyintézés, veszélyes áruszállítás ellenőrzése. Illetve, ha
valakinek tűzeset kapcsán hatósági bizonyítvány kérelme van, ezeket lehet a
katasztrófavédelemnél intézni. Az összes többi a kormányhivatal hatáskörébe került. Idén
áprilisban létrejött a füzió, a mentöállomás dolgozói bekerültek hozzánk. Gyakorlatilag
probléma nélkül történt az átköltözés és azóta semmiféle gondot nem okoz számunkra a
jelenlétük. Nyilván kicsit össze kellett húzni magunkat, de nincs belőle gond. Változás még
áprilistól - ezért is kellett egyszer, kétszer idöpontot módosítani a beszámoló kapcsán -
felmentették Magosi Lajos tűzoltó ezredes urat és április 1-töl Dr. Hábermayer Tamás tüzoltó
ezredes lett kinevezve Fejér Vármegye Katasztrófavédelmi Igazgatósága élére. Kellett egy kis
átmeneti idö, mire ezt a beszámolót, ami már le volt adva, csak elfogadásra várt, hogy meg
tudjuk küldeni.
Említettem, hogy átlagos év volt. 517 riasztás volt az elmúlt évben. Ez az 1-2 éwel korábbi
adatokhoz képest csökkenés. Van egy diagram a beszámolóban, az elmúlt bö 10 év alatt
gyakoriatilag megduplázódott a káresetek száma. A tűzesetek vonatkozásában még mindig tobb
tűzesetünk van, mint a megyében található többi tüzoltóságnak. Ez a területi adottságból fakad
jórészt. Illetve a műszaki mentések száma is folyamatosan emelkedik évröl-évre Szinte napi
szinten vannak balesetek. Az időjárás miatt viharkáros idöszakban bőven van tennivaló. Amik
még folyamatos emelkedést mutatnak azok a téves tüzjelzések. Egyre több helyen vannak
telepítve tüzjelzöberendezések, és ezeknek az átjelzése generál plusz vonulásokat. Ami még
tavaly ősz óta szintén jelentősen megemelkedett és ezzel számolni kell az a gondosórák
bevezetésével kapcsolatos. Egyre emelkedik a szintén úgynevezett téves riasztásaink száma.



Szerencsére azonban tízből kilenc esetben gyakorlatilag csak téves riasztás történik pld. lemerül
az óra, leejtik, véletlenül megnyomják stb. Ilyenkor automatikusan mentö, rendör tüzoltó
mindenki nasztást kap. Ennyit szerettem volna kiegészítésként elmondani. Ha kérdés van,
szívesen válaszolok rá.

Dr. Sükösd Tamás: nagyon tapintatosan fogalmaztál a területi elhelyezkedés kapcsán. Ha
megnézzük a diagramot lehet látai, ha a településeket nézzük akkor azért fejnehéz a
vonulásaitok száma.

Fodor Zoltán: 31 település tartozik hozzánk. Ebböl 11 Tolna vármegyei, tehát mondjuk
Sárbogárdon van a legtöbb, de nyilván a település létszáma ezt támasztja alá. Van egy
településünk, ami a maradék huszonkilencet összeadva is több. A tűzesetek számával pld.
megelőzi Sárbogárdot. Voltam ott is testületi ülésen és próbáltuk megbeszélni a problémákat.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
126/2025. (VI. 13. ) határozata

Beszámoló a Sárbogárdi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2024. évi
tűzvédelmi tevékenységéröl

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta a ^eszámoló a Sárbogárdi
Hivatasos Tűzoltó-parancsnokság 2024. évi tűzvédelmi tevékenységérör tárgyú elöterjesztést
és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Sárbogárdi Hivatásos Tűzoltó-
parancsnokság beszámolóját a 2024. évi tüzvédelmi tevékenységéröl megismerte, az abban
foglaltakat elfogadja.

A képviselö-testület felkéri a polgármestert, hogy döntéséröl a kirendeltség-vezetöt
tájékoztassa.

Határidö: tájékoztatásra: június 30.
Felelős: polgármester

4. Sárbogárdi civil szervezetek beszámolója a 2024. május 16. - 2025. május 15. között
végzett tevékenységükröl, az önkormányzat által biztosított támogatás felhasználásáról
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: köszöntöm a teremben Dr. Dizseri Andrást a PHILIA Egyesület elnökét. A
Polgárör egyesület megbízott vezetöjejelezte, hogy nagyon szívesen jelen lenne az ülésen, de
munkahelyÍ elfoglaltsága miatt nem tud eljönni, valamint a Csipike Egyesület elnöke Takácsne
Koncz Zsuzsanna is jelezte, hogy nem tud részt venni a beszámoló tárgyalásánál. A többi civil
szervezet vezetöje nemjelezte távolmaradását.
Örülök, hogy ennyi társadalmi szervezet működik Sárbogárdon, elég széles körben mozognak
Annak is kifejezetten örülök, hogy az önkormányzati támogatással mindenkinek sikerül
elszámolni.
Az elöterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökhelyettesét, hogy milyen módon
foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?



Aranyos József: ismerteti az OKSBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Borbély Sándor: észrevétel. Valamennyi pályázatot megszavaztuk, jónak tartottuk, szakmailag
megfelelönek. Arra költötték a támogatást, amire kérték. A megjegyzésem arra vonatkozik,
hogy több beszámolónál is tapasztaltam, hogy átüt a politika. Egy beszámoló, ha megtette a
dolgát és mindenben megfelelt nem kéne politizálni benne.

Dr. Sükösd Tamás: ha megmondod kire gondolsz, szólok a társadalmi szervezet vezetöjének.

Borbély Sándor: az észrevételem az, hogy hagyjuk ki a politikát.

Dr. Sükösd Tamás: akkor általánosságbanjelzem az egyesületek felé.
Dr. Dizseri Andrást kérdezi, kíván-e szóbeli kiegészítést tenni az írásos beszámolójához
kapcsolódóan.

Dr. Dizseri András: egyrészt köszönöm a támogatást. Arra használtuk, amire kaptuk. Néhány
forint híjján 8 millió forint volt, amit rászomlóknak adtunk. Öröm, hogy ennyit tudtunk adni,
nem jó, hogy e mögött általában nehéz élethelyzetek vannak, néha egészen tragikus
élethelyzetek^amiken tudtunk segíteni. Érzékelhetö számunkra az, hogy külső segítség nélkül
ebböl a helyzetből nem igen tudnak ezek a családok kikerülni. Az esetek döntö részében
önhibájukon kívül kerültek^ Vannak váratlan, jó segítségek pld. a Május 1. majori bontott istálló
tetöszerkezetének a továbbadása több mint tíz családnak jelentett tüzifa ellátást. Ha bárhol
bontanak régi épületet, akkor gondoljanak ránk. Nagyon jó lehetöség volt az, hogy a HEMO
alsó helyiségeibe tudtuk tárolni bútorokat. KLét lakást ürítettek ki Budapesten, megkaptuk a
teljes bútorzatot. Nyilván azonnal nem tudtuk volna továbbjuttatni a rászomlóknak, a HEMO
épületében volt néhány hétig. Az is nagy segítség volt, hogy az önkormányzat kisteherautója ki
tudta szállítani a bútorokat azokhoz a családokhoz, akik nem tudták volna megoldani a
szállítást. Ha ez a gyakorlat továbbra is így megy, akkor ez egy nagyonjó lehetöség. Nagyon
jó az együttműködésünk a Családsegítő Szolgálattal is. Ha valaki tud olyan bútorról,
informatíkai eszközről, laptopról, telefonról, hűtöszekrényröl, mosógépröl, ami még
működöképes és nincs rá szükség, akkor azt ne a lomtalanításba helyezzék, hanem rajtunk
keresztül jutassuk el rászoruló családoknak. Az adományozóink döntö része magánszemély
Számítunk további támogatásukra, segítségükre. Köszönöm szépen, hogy meghallgattak.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
127/2025.(VI. 13.) határozata

Sárbogárdi civil szervezetek beszámolója a 2024. május 16. - 2025.
május 15. között végzett tevékenységükröl, az önkormányzat által

biztosított támogatás felhasználásáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a "Sárbogárdi civil szervezetek
beszámolója a 2024. május 16. - 2025. május 15. között végzett tevékenységükről, az önkormányzat
által biztosított támogatásfelhasználásáról"targyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

- A képviselö-testület az alábbi szervezetek beszámolóit megismerte és az abban foglaltakat
tudomásul veszi:

- Alba Régió Kulturális Alapítvány
- Árva Bethlen Kata Alapítvány
- Központi Óvodát Segítö Alapítvány
- Szentmiklósi Borkedvelők Egyesülete
- Csipike Egyesület
- Sárbogárdi Múzeum Egyesület
- Városi Polgárör Szervezet
- Sárszentmiklósi Iskoláért Alapítvány
- Honvéd Bajtárs Egyesület
- Béldi Károly Evangélikus Alapítvány
- Együtt Erö Vagyunk Alapítvány
- PHILIA Sárbogárdi Protestáns Egyesület
- Sárbogárdi Kulturális Egyesület

Utasítja a jegyzöt, hogy a fenti civil szervezetek vezetöit értesítse a Képviselö-testület
döntéséről.
Határidő: értesítésre: július 11 .
Felelős: címzetes főjegyzö

5. Tájékoztató a Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és Gyermekjóléti
Társulás 2024. évi tevékenységéről
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: tisztelettel köszöntöm a teremben Dienes Katalint a SESZI
intézményvezetöjét, illetve Ladányi-Mészáros Juditot, aki a Család- és Gyermekjóléti Szolgálat
szakmai vezetöje. A társulásunk, amire létrejött fönn tudjuk tartani, bár 2025-ben részben
tevékenység módosulás következett be jogszabályváltozás kapcsán, de úgy ítéltük meg
Hantossal és Nagylókkal együtt, hogy még mindig több szól mellette, hogy társulási formában
lássuk el azokat a feladatokat, amiket szükséges ebben a formában ellátni és a fínanszírozása is
talán azt lehet mondani, hogy egy ámyalattal jobb, mintha egyedül lennénk a körben. Itt nagyon
komoly szakmai munka folyik, illetve egy elég sajátos helyzet van, mert elöfordulhat az, hogy
mondjuk ezeknek a költségvonzata egymástól eltérö és az a megállapodás a három
önkormányzat között, hogy akinek a területén adott esetben van egy szolgáltatás, aminek egyedi
költsége van, akkor azt az az önkormányzat finanszírozza. Ebben a tekintetben ezjól működik.
Maga a társulási tanács miután összesen hárman vagyunk benne, egészen írappánsan
összehívható ésjól tudunk ülésezni mindkét polgármester kollégával. Nagyon komoly munka
van a társulás mögött akár a Család- és Gyermekjóléti Szolgálattal, akár a gyermekjólét más
szervezeteivel, fórumaival is szorosan együtt kell működni.
Az elöterjesztést az ESZB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?
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Borbély Sándor: igényesen összeállított a beszámoló, de a 10. oldalon a lap alján van egy
mondat: "2024. évben a belépési hozzajárulás 1. 000.000 Ft azaz ötszázezer forint volt. " Ezt
nem tudom értelmezni.

Dienes Katalin: elnézést kérek a hibáért, többször átolvastam, nem vettem észre. Egymillió
forint lett a belépési hozzájárulás, 500. 000 Ft volt.

Dr. Sükösd Tamás: intézményvezető asszony kíván-e szóbeli kiegészítés fűzni az írásos
anyaghoz kapcsolódóan?

Dienes Katalin: köszönetemet szeretném kifejezni azért, hogy minden kérésünket támogatják,
és minden szakmai eszköznek a megvásárlásában a femitartó mindig együttműködő. Nagyon
hálásak vagyunk. Több mint 80 millió forintba kerülünk pluszba az önkormányzatnak, mint
ahogyan a bevételeinkböl vagy az állami támogatásokból tudnánk finanszírozni a szociális
ellátás területeit. Ha a területeket megnézzük nem szűkölködünk eszközökben és ezért nagyon
hálásak vagyunk, akár védekezésröl van szó, akár egészségügyi ellátásról. Nagyon szépen
köszönjük az önkormányzat támogatását.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
128/2025.(VI.13.) határozata

Tájékoztató a Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és Gyemiekjóléti
Társulás 2024. évi tevékenységéröl

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Tájékoztató Sárbogárd - Hantos -
Nagylók Szociális és Gyermekjóléti társulás tevékenységéről" című előterjesztést és a
Sárbogárdi Egyesített Szociális Intézmény 2024. évi tevékenységéről szóló szakmai
beszámolót megtárgyalta, az abban foglaltakat megismerte és elfogadta.

Felkérem Sárbogárd Város Címzetes Fojegyzőjét, hogy a döntésröl tájékoztassa a Sárbogárd - Hantos
- Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás Elnökét és a Sárbogárdi Egyesített Szociális Intézmény
vezetöjét

Határidő:2025. június30
Felelős: címzetes főjegyzö

6. Tájékoztató a szociális gondoskodás körében végzett 2024. évi hatósági munkáról
Elöadó: hatósági osztályvezetö

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést füzni az írásos anyaghoz?
Dr. Vamyu Péter: köszönetet szeretnék mondani mindenkinek, aki a tájékoztató
összeállításában közreműködött. Két személyt kiemelnék. Kristóf Veronika kolléganö, aki
közfoglalkoztatással kapcsolatos adatmennyiséget adta meg és a tájékoztatórész
összeallításában müködött közre, illetve Huszár Gabriella kolléganö, aki a hatósági részéhez
nyújtott nagy segítséget. Köszönöm mindenkinek a munkáját, aki ebben részt vett az elmúlt
esztendöben.
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Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést az ESZB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: én is szeretném megköszönni az ebben résztvevők munkáját, mert a 867 db
határozat átadott hatáskörben elkövetési szinten én vagyok. Ez már csökkenö tendenciát mutat.
A Covid alatt elérte az 1500 db-ot azért, mert az ellenörzés egyéb alrendszerei nem működtek.
Miután nem tudtuk kontrollálni ez nyilván elszabadult számot is mutatott. Azóta a jövedelmi
helyzet egy rétegnél biztosan javul, tehát akik most akár a versenyszférában akár a
közszférában dolgoznak, ott alapvetöen a szociális ellátások igénybevételének lehetösége
csökkent. Mindenképpen tanulságos a települési támogatások száma. Egyeztettem több
kömyezö önkormányzattal. Van, ahol ezt a támogatást egyáltalán nem adják. Más helyeken
vannak a beiskolázás elötti támogatások, amit ugyanebböl a keretböl adnak. Illetve a krízis
támogatásnak van egyfajta kiterjesztö értelmezése, amiért a hibás egyfelöl én vagyok mert
mindenki más ellenezte, hogy a krizist egyfajta mérlegeléssel a klasszikus krízishelyzeten kívül
is tudjuk nyújtani. Bár találtunk a kettö között átfedést, mert azt mondtuk hogy az is lehet
krízishelyzet, ha a közműszolgáltatónál önhibán kívül számos alkalommal jönnek elöolyan
számok, amelyek nem voltak okszerűek vagy nem következtek a korábbi dolgokból. Ehhez
kialakítottunk'egy krízistámogatási lehetőséget, amivel élnek is az emberek. Azt gondolom,
hogy a segítség jó helyre megy. Lehet látni, hogy ez szintén több tízmilliós tétel az
önkormányzat költségvetésében. Ebben a köztemetéstöl elkezdve a méltányossági
gyógyszertámogatásig minden egyéb is benne tud lenni. Nyilvánvaló az is, hogy nem
engedhetjük el az ebben a sávban élöknek a kezét. E mögött komoly hatósági munka zajlik a
beerkezö'kérelmet föl kell dolgozni, a határozatot meg kell ími. Mellette az egyéb dolgokról
nem is beszélve, amit ugyanebben a vonatkozásban ajegyzö asszony, illetve a csapat elvégez.
Ezek mögött súlyos munkaórák vannak. Fontos, hogy akik a szociális gondoskodás tényleges
részét végzik, őnekik köszönetjár.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
129/2025.(VI.13.) határozata

Tájékoztató a szociális gondoskodás körében végzett 2024. évi
hatósági munkáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a "Tájékoztató a szociális
gondoskodás körében végzett 2024. évi hatósági munkáról" című elöterjesztést
megtárgyalta, az abban foglaltakat megismerte és elfogadja.

7. A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsöde Szervezeti és Működési Szabályzatának
módosítása

Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: igazgató asszony igazoltan van távol. Vizsgázik. A módosítás röviden arról
szól, hogy a szakágazati számot kell kijavítani.
Az elöterjesztést az OKLSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökhelyettesét, hogy milyen módon
foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
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Aranyos József: ismerteti az OKSBjavaslatát Qegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
130/2025. (VI. 13. ) határozata

A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde Szervezeti és Működési
Szabályzatának módosítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta ,^4 Sárbogárdi Hársfavirág
Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása " tárgyú elöterjesztést és az alábbi
határozatot hozza:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsöde
Szervezeti és Müködési Szabályzatának módosítását elfogadja.

Utasítja ajegyzöt, hogy a döntésröl az intézményvezetöt tájékoztassa.

Határidő: értesítésre: 2025. június 30.
Felelős: címzetes föjegyzö

8. A 2025/2026-os nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása
Elöadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. K-öszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: üdvözlöm igazgató asszonyt a teremben. Egyik oldalról mindig örülök
annak, hogy az óvodai csoportokat azon maximális számban tudjuk meghatározni, ami elfér az
épületben. Két belsö átalakítással kialakított csoportszoba keletkezett az elmúlt az idöszakban
azok is tele vannak. Lehet látni a számított létszám egészen extrém magas. Folyamatosan élni
kell a fenntartó által biztosított azon lehetöséggel, hogy meg lehet haladni a jogszabályi
maximumot 20%-kal, ha a fenntartó ezt engedi. Ezt évek óta meg is haladjuk. Sőt most a
beiratkozáskor a nem óvodakötelesek között egy tíz fös várólistát is kellett létrehozni, mert
annyijelentkezö volt.
Az eloterjesztést az OKSB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi az OKSB elnökhelyettesét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az OKSB javaslatát Oegyzökönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: a PVVB elnökét is kérdezi ugyanerről.
Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)
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Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán? Igazgató asszony kíván-e szóbeli kiegészítést íüzni az írásos
elöterjesztéshez?

Huszámé KLovács Márta: tisztelettel köszöntök mindenkit. Az adatszolgáltatási idejétöl eltérö
változásokat szeretném ismertetni. A tíz fö tizenegyre növekedett, mert idöközben lett még egy
igénylö. Ugyanakkor az elutasító határozathoz kiment egy biztató megjegyzés, hogy a nyár
folyamán mindig történnek változások. Ilyen változás már négy föt érint. Van egy csalad,
amelyik bejelentette, hogy a nyár folyamán lakóhelyet változtatnak, így felszabadul egy hely.
Van egy kisfiú, aki szakértöi bizottság javaslata alapján nem folytathatja tovább az óvodai
nevelést az intézményünkben, mert olyan súlyos állapotú, hogy szegregált intézményben
javasolt az óvodai nevelése, így óvodát fog váltani. Lett egy szülö, aki 2, 5 éves gyermekének
igényelte az óvodai ellátást. A körzeteken belül az elutasító határozatok úgy születtek ez volt
az egyik szempont, hogy ahogy betöltik a 2,5 évet, 2,5 évesenjöhetnének óvodába és akkor így
szeptemberi gyermekek kerültek be a 2,5 éves gyennekek közül. Ugyanakkor egyikük
visszamondta a féröhelyet, nem igényli, mert nem lát esélyt rá, hogy szeptemberre a gyermek
a pelenkáról le fog szokni. Így szabadult fel helyünk. Az elutasított gyermekek szuleivel
felvesszűk a kapcsolatot. Azt a szempontsort tartva, amit eddig is tartottunk, felkínáljuk a
lehetöséget négy gyennek részére esetleg, aki igényli szeptember 1-től bekerülhet az
elutasítottak közül az óvodába. Így a 11 fös létszám csökkeni fog. Persze az is elöfordulhat,
hogy a nyár folyamán óvodakötelezett gyermek költözik Sárbogárdra, így augusztusban alakul
ki a végleges létszám. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e?

A képviselők a napirendi ponthoz nem szóltak hozzás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
131 /2025 .(VI. 1 3. ) határozata

A 2025/2026-os nevelési évben indítható óvodai csoportok számának
meghatározása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta "A 2025/2026-os nevelési
évben índítható óvodai csoportok számának meghatározása" tárgyú előterjesztést és az alábbi
határozatot hozta:

A 2025/2026-os nevelési évben indítható óvodai csoportok száma az intézményvezetö által
leadott létszámok szerint:

Ovoda

Székhely

Tagóvoda

Töbörzsöki Telephely

Pusztaegresi Telephely

Osszesen

Csoportok száma

9 csoport

7 csoport

2 csoport

1 csoport

19 csoport
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Összesített tényleges létszám: 462 fö Összesített számított létszám: 495 fö

Határidö értesítésre: 2025. július 11.
Felelös: címzetesjegyzö

9. A Sárbogárdi Zengö Óvoda pedagógus és nevelést-oktatást segítő alkalmazottak
létszámának felülvizsgálata a 2025/2026-os nevelési évre vonatkozóan
Előadó: címzetes föjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést füzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az OKSB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi az OKSB
elnökhelyettesét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az OKSBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: a PVVB elnökét is kérdezi ugyanerröl.
Tóth Béla: ismerteti a PVVBjavaslatát Oegyzökönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: igazgató asszony kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Huszámé Kovács Márta: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: már többféle élethelyzetet megéltünk az óvodapedagógusok illetve
nevelést-oktatást segítő alkalmazottak vonatkozásában. Most egyjobb tendencia felé haladunk,
tehát a szakmai létszám egyre közelebb tud kerülni a 100%-hoz. Ebben nyilván igazgató
asszonynak és a stábnak is komoly munkája van.

Huszámé Kovács Márta: tájékoztatásul szeretném elmondani, hogyjelenleg 5 óvodapedagógus
álláshirdetésünk van közzé téve. Várjuk ajelentkezöket. Ez az öt hely abból adódik, hogy két
fö nyugdíjba vonul, 1 fö gyermeket vár, 2 helyet az elmúlt két évben vontattunk, még nem lett
betöltve, de bízom benne, hogy az idei évben többjelentkezö lesz.

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
132/2025. (VI. 13. ) határozata

A Sárbogárdi Zengö Óvoda pedagógus és nevelést-oktatást segítő alkalmazottak
létszámának felülvizsgálata a 2025/2026-os nevelési évre vonatkozóan

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta "A Sárbogárdi Zengö Ovoda
pedagógus és nevelést-oktatást segítö alkalmazottak létszámánakfelülvizsgálata a 2025/2026-
os nevelési évre vonatkozóan " tárgyú elöterjesztést és az alábbi határozatot hozta:
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2011 évi CXC. törvény elöírásainak megfelelöen a
alkalmazásban állók létszáma 2025. szept. 1-töl:

Sárbogárdi Zengö Óvodában

Alkalmazott óvodapedagógusok létszáma: 39 fö.
Ebböl: -1 fő fiiggetlenített igazgató,

- 2 fö igazgatóhelyettes.
A nevelést-oktatást segítö alkalmazottak létszáma:

óvodatítkár: 2 fő
pedagógiai asszisztens: 6 fö
da-ka: 19 fö

3 fő kon hai alkalmazott, 2 fö karbantartó.

Határidő: tájékoztatásra 2025. július 1 1
Felelös: címzetes föjegyzö

10. Intézményi és szociális közétkeztetési szolgáltatás díjainak emelése
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a szolgáltató 3, 7%-os, az infláció alapul vételével jelzett elöre. Ugy tette
mindezt, ahogy a szerzödésben, illetve a mögöttes helyi rendeletben szerepel. Pénzügyileg
leellenöriztük, ennek megfelelően készült el az előterjesztés.
Az elöterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napírendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
133/2025. (VI. 13. ) határozata

Intézményi és szociális közétkeztetési szolgáltatás díjainak emelése

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete az "Intézményi és szociális közétkeztetési
szolgáÍtatás díjainak emelése" tárgyban készült elöterjesztést megvizsgálta és az alábbi döntést
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzata és az Eatrend Kft. (2730 Albertirsa, Pesti u. 65. ) között
létrejött vállalkozói szerzödés VII. 7. 2. pontja alapján a Szolgáltató által kezdeményezett
szolgáltatási díj emelés iránti kérelmet 2025. szeptember 1-töl támogatja, az emelést
indokoltnak és szükségesnek tartja.

1. Utasítja a jegyzöt, hogy a Sárbogárd Város Önkormányzatának 2025. évi
költségvetésében az intézményi és szociális közétkeztetés vásárolt szolgáltatást emelt
szolgáltatási díjjal tervezze be. A gyermekvédelem helyi rendszeréröl szóló önkormányzati
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rendelet, az egyes szociális ellátásokról szóló 5/2025. (II. 27. ) önkormányzati rendelet
módosítását készítse el.

Határidö: 2025. augusztus 31
Felelös: jegyzö

2. Az Eatrend Kft. képviselöjének tájékoztatásáról gondoskodom.
Határidö: azonnal

Felelős: polgármester

11. Az egyes szociális ellátásokról szóló 5/2025. (II.27. ) önkormányzati rendelet módosítása
Elöadó: címzetes íöjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: itt köszön vissza, az elöző napirendi pontnál elfogadott határozatijavaslat.
A rendeletet is szükséges módosítani. Ebben a tekintetben a társulási tanács ülésezett, az
emelési javaslatot elfogadta. Ez a három település közül leginkább Sárbogárdot érinti.
Az elöterjesztést az ÜJB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi elöször az ÜJB, majd a PVVB elnökét,
hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö rendeletmódosítás
elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
20/2025. (VL26. ) önkormányzati rendelete

Az egyes szociális ellátásokról szóló 5/2025. (II. 27.)
önkonnányzati rendelet módosításáról

12. A gyermekvédelem helyi rendszeréröl szóló rendelet megalkotása és a
48/2015. (XI. 26. ) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése
Elöadó: címzetes föjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíízni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést az ÜJB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi elöször az UJB
elnökét, majd a PVVB elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
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Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)
Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö rendelet elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletet elfogadta.

Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselő-testületének
21/2025. (VI.26. ) önkormányzati rendelete

a gyermekvédelem helyi rendszeréröl

13. A piacok és vásárok tartásának rendjéröl szóló önkormányzati rendelet elfogadása
Elöadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést füzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. K.öszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: a jogalkotásról szóló törvény vonul végig több napirendi ponton. Ennek is
ez az oka.
Az elöterjesztést az ÜJB tárgyalta. Kérdezi az ÜJB elnökét, hogymilyen módon foglaltak állást
a napirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát Qegyzökönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö rendelet elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletet elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
22/2025. (VI.26. ) önkormányzati rendelete
A piacok és vásárok tartásának rendjéröl

14. A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó
közszolgáltatásról szóló rendelet elfogadása rendelet elfogadása
Előadó: címzetes föjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíízni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.
Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést az ÜJB tárgyalta. Kérdezi az ÜJB elnökét, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát Oegyzökönyvhöz csatolva)
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Dr. Sükösd Tamás: a jogalkotásról szóló törvény kötelezettségének való megfelelés az ok.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö rendelet elfogadását.

A Képviselö-testület 8 igen, 1 tartózkodó szavazattal a rendeletet elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
23/2025. (VI. 26. ) önkonnányzati rendelete

a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz
begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról

15. Rendeltetést, rendeltetési egységszámot igazoló hatósági bizonyítvány kiállításáról
szóló rendelet elfogadása
Előadó: címzetes föjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.
Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést az ÜJB tárgyalta. Kérdezi az ÜJB elnökét, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö rendelet elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletet elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
24/2025. (VI. 26. ) önkonnányzati rendelete

rendeltetést, rendeltetési egységszámot igazoló
hatósági bizonyítvány kiállításáról

16. A polgármester illetményének megállapítása
Elöadó: címzetes föjegyzö

Dr. Sükösd Tamás polgármester bejelenti, hogy érintettsége miatt a 16. ) napirendi ponttal
kapcsolatos szavazásban nem vesz részt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel ajavaslatot, hogy a képviselö-testület a 16. ) napirendi
ponttal kapcsolatos szavazásból kérésére, érintettsége miatt zárja ki.

A képviselö-testület 9 igen (egyhangú)szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
134/2025. (VI.13.) határozata

a polgármester szavazásból történö kizárásáról
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testület Dr. Sükosd Tamás
polgánnestert - kérésére, érintettsége miatt - a 16.) A polgármester
Ílletményének megállapítása c. napirendi pontnál a szavazásból kizárja.

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést az PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

ICérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 8 igen, 1 fö nem vett részt a szavazásban szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
135/2025.(VI. 13.) határozata

A polgármester illetményének megállapítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta "A polgármester
illetményének megállapítása" tárgyú napirendet és az alábbi határozatot hozta:

A Képviselö-testület Dr. Sükösd Tamás polgármester illetményét 2025. július 01-töl bmttó
2.002. 100 Ft összegben állapítja meg.

A Képviselö-testület felkéri a Címzetes föjegyzöt, hogy a képviselö-testület döntésének
végrehajtásához szükséges intézkedéseket tegye meg.

A Képviselö-testület felkéri az alpolgármestert, hogy a kinevezés módosítást íija alá.

Határidö: azonnal

Felelös: címzetes föjegyzö
alpolgármester

17. A polgármester költségtérítésének megállapítása
Elöadó: címzetes föjegyzö

Dr. Sükösd Tamás polgármester bejelenti, hogy érintettsége miatt a 17. ) napirendi ponttal
kapcsolatos szavazásban nem vesz részt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel ajavaslatot, hogy a képviselö-testület a 17. ) napirendi
ponttal kapcsolatos szavazásból kérésére, érintettsége miatt zárja ki.

A képviselö-testület 9 igen (egyhangú)szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
136/2025. (VI. 13. ) határozata

a polgármester szavazásból történö kizárásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testület Dr. Sükosd Tamás
polgármestert - kérésére, érintettsége miatt - a 17.) A polgármester
költségtérítésének megállapítása c. napirendi pontnál a szavazásból
kizárja.

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

ICérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 8 igen, 1 fő nem vett részt a szavazásban szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
137/2025. (VI. 13.) határozata

A polgármester költségtérítésének megállapítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta "A polgármester
költségtérítésének megállapítása" tárgyú napirendet és az alábbi határozatot hozta:

A Képviselö-testület Dr. Sükösd Tamás polgánnester költségtérítését 2025. július 01-töl bmttó
300.315 Ft összegben állapítja meg.

A Képviselö-testület felkéri a címzetes főjegyzöt, hogy a képviselö-testület döntésének
végrehajtásához szükséges intézkedéseket tegye meg.

A Képviselő-testület felkéri az alpolgármestert, hogy a kinevezés módosítást írja alá.

Határidö: azonnal
Felelős: címzetes föjegyzö

18. A polgármester idegennyelv-tudási pótlékának megállapítása
Elöadó: címzetes főjegyzö

Dr. Sükösd Tamás polgármester bejelenti, hogy érintettsége miatt a 18. ) napirendi ponttal
kapcsolatos szavazásban nem vesz részt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel ajavaslatot, hogy a képviselö-testület a 18. ) napirendi
ponttal kapcsolatos szavazásból kérésére, érintettsége miatt zárja ki.
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A képviselő-testület 9 igen (egyhangú)szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
138/2025. (VI. 13.)határozata

a polgármester szavazásból történö kizárásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testület Dr. Sükosd Tamás
polgármestert - kérésére, érintettsége miatt - a 18.) A polgármester
idegennyelv-tudási pótlékának megállapítása c. napirendi pontnál a
szavazásból kizáija.

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíízni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

KLérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 8 igen, 1 fö nem vett részt a szavazásban szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
139/2025.(VI. 13.) határozata

A polgármester idegennyelv-tudási pótlékának megállapítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta A polgármester
idegennyelv-tudási pótlékának megállapítása" tárgyú napirendet és az alábbi határozatot hozta:

A Képviselö-testület Dr. Sükösd Tamás polgármester idegennyelv-tudási pótlékát 2025. július
01-töl bmttó 23. 190 Ft összegben állapítja meg.

A Képviselö-testület felkéri a címzetes föjegyzöt, hogy a képviselö-testület döntésének
végrehajtásához szükséges intézkedéseket tegye meg.

A Képviselö-testület felkéri az alpolgánnestert, hogy a kinevezés módosítást írja alá.

Határidö: azonnal
Felelös: címzetes föjegyző

alpolgármester

19. Az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása
Előadó: polgámiester

Novák Kovács Zsolt alpolgármester bejelenti, hogy érintettsége miatt a 19.) napirendi ponttal
kapcsolatos szavazásban nem vesz részt.
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Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel ajavaslatot, hogy a képviselö-testület a 19. ) napirendi
ponttal kapcsolatos szavazásból alpolgánnestert kérésére, érintettsége miatt zárja ki.

A képviselö-testület 9 igen (egyhangú)szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
140/2025. (VI. 13. ) határozata

az alpolgármester szavazásból történö kizárásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testület Novák Kovács
Zsolt "alpolgármestert - kérésére, érintettsége miatt - a 19. ) Az
alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása c. napirendi pontnál a
szavazásból kizárja.

Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 8 igen, 1 fö nem vett részt a szavazásban szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
141/2025.(VI. 13.) határozata

az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta "Az alpolgármester
tiszteletdíjának megállapítása" tárgyú napirendet és az alábbi határozatot hozta:

A Képviselö-testület az alpolgánnester tiszteletdíját 2025. július 01-töl bmttó 800. 800 Ft
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a képviselő-testület döntésének
végrehajtásához szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidö: azonnal

Felelös: polgármester

20. Az alpolgármester költségtérítésének megállapítása
Elöadó: polgármester

Novák Kovács Zsolt alpolgármester bejelenti, hogy érintettsége miatt a 20. ) napirendi ponttal
kapcsolatos szavazásban nem vesz részt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel ajavaslatot, hogy a képviselö-testület a 20. ) napirendi
ponttal kapcsolatos szavazásból alpolgármestert kérésére, érintettsége miatt zárja ki.

A képviselö-testület 9 igen (egyhangú)szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselő-testületének
142/2025. (VI. 13. ) határozata

az alpolgármester szavazásból történö kizárásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testület Novák Kovács
Zsolt "alpolgármestert - kérésére, érintettsége miatt - a 20.) Az
alpolgármester költségtérítésének megállapítása c. napirendi pontnál a
szavazásból kizárja.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 8 igen, 1 fö nem vett részt a szavazásban szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
143/2025.(VL13.) határozata

az alpolgármester költségtérítésének megállapítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta "Az alpolgármester
költségtérítésének megállapítása" tárgyú napirendet és az alábbi határozatot hozta:

A Képviselö-testület az alpolgármester költségtérítését 2025. július 1-töl bruttó 120. 120 Ft
összegben állapítja meg.

A Képviselö-testület felkéri a polgármestert, hogy a képviselö-testület döntésének
végrehajtásához szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidö: azonnal

Felelös: polgármester

21. Döntés Sárbogárd Város Önkormányzatának a DÉSZOLG Kft-ben birtokolt, 10, 43%-
os üzletrészének értékesítéséröl

Előadó: polgánnester

Dr. Sükösd Tamás: erröl már hoztunk egy döntést. Sajnos a többi önkormányzatnál megtette a
Dészolg Kft. képviselője azt, hogy elment a testületi ülésre és elmondta, hogy azért váltották
ki, hajól emlékszem német tulajdonú szakmai céget, magasabb összegen, mert tőlük vettek át
eszközöket is és azt is belefoglalták ebbe a vételárba és mindenki mást a vagyonértékelés
szerinti vételáron váltottak meg. Felhívtam a polgármestereket és ök megerősítették ezt az
információt, hogy valóban vagyonértékelés szerinti vételáron történt meg az üzletrészek
megváltása. A Dészolg Kft-nek mínusz 48 millió forintos üzemi eredménye volt, ha ezt a
nagyságrendet viszik tovább, akkor pontosan kettö év múlva fogja megenni a teljes saját tokét
a kitűnö gazdálkodás és akkor valószínűleg az üzletrészünk értéke még a névértéket sem fogja
elémi, mert most nagyjából ez a vételár a névérték duplájánál egy kicsit több. Azért nem émek
teljesen nullára sosem, mert a Dészolg Kft-be áll a telephely. Ha emlékszik a testület először
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előterjesztettem azt, hogy mi lenne, ha inkább a telephelyet adnák oda az üzletrészért úgymond
cserébe. Azonban sajnos volt még ott, aki emlékezett arra, hogy ezt nem apporttal vittük be,
hanem ezt egy régi önkormányzat egészen vastag vételáron eladta a Dészolg Kft-nek.
A magam részéröl a többi önkormányzat példájából kiindulva, aztjavaslom, hogy magát az
üzletrészt adjuk el. A Dészolg Kft. tevékenységet érdemben nem yégez Az egyetíen
tevékenység egy autóalkatrész bolt, ami egy helyiséget bérel a DészolgKft-töl. A Vertikal Zrt.
ügyfélszolgálatát is kirakták, jelenleg a Polgármesteri Hivatalban van. Tehát a Dészolg Kft-nél
azt kell látíÍi, hogyjelen pillanatban nyilvángenerált ez a veszteség mert minek tartanak benne
munkavállalót, akire személyi kiadást számolnak el, ezt valószínűleg csak ok tudnák
cégcsoportszinten megmondani, hogy mit szeretnének ezzel a dologgal. De nem jó fele megy.
HíTmost még van arrahajlandóság, -hogy valaki megvegye az üzletrészeket, ami mögött mncs
tartalom és mncsenek már eszközök, azt gondolom annak oda kell adni, de nyilván ezt a testület
bölcs belátására bízom.
Az elöterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
144/2025. (VI. 13. ) határozata

Döntés Sárbogárd Város Önkormányzatának a DÉSZOLG Kft-ben birtokolt,
10,43%-os üzletrészének értékesítéséröl

Sárbogárd Város Önkormányzat Képvjselő-testülete a polgarmester elöterjeszteseben
megtárgyalta a "Döntés SárbogárdVáros Önkormanyzatának aDÉSZOLG ^
10,43%-os üzletrészének értékesítéséröl. " tárgyu előterjesztést es az alábbidontést hozta
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete értékesitenikivánja aDÉSZOLGKft-ben
fennáÍÍó 10, 43 %-os tulajdoni hanyadú üzletrészét a "DÉSZOLG" Dunamenti Epíto es
SzoÍgáltató Kft (2457 Adony, Dózsa György út 64. ) részére. Az üzletrész értékesítésének
vételaraként bruttó 9.651.609 Ft összeget határozz meg.

Képviselö-testulet felkéri a Polgármestert hogy ezen döntésröl a DÉSZOLG Kft ügyvezetöjét
és á VERTIKÁL Vagyonkezelö Kft-t értesítse.

Határidö: 2025. 06. 27.
Felelös: polgármester

22. SESZI Család- és Gyermekjóléti Szolgálat támogatási kérelem
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a Család- és Gyermekjóléti Szolgálat táboraiba nagyrészt azok vesznek
részt, ahol fogalmilag kizárt, hogy bárkitöl bármit kérjünk. Söt nagyon sok esetben a kolléganök
mennek el a'gyerekekért és viszik utána haza. Úgy kell elképzelni a táboroztatást hogy itt
sajnos vannak olyanok -nagyrészük önhibájukon kívül - akik olyanjövedelmi és egyéb szinten
élnek, ami miatt nem tudják a gyerekeiket táboroztatni, nyaralni vinni. Ennek ellenére
mindegyik gyerek ugyanazt az esélyt érdemli meg és azt gondolom, hogy nekünk dolgunk az,
hogy ha ebben az esélyben közre tudunk müködni, akkor tegyük meg.
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Az elöterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?
Tóth Béla: ismerteti a PVVBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
145/2025. (VI. 13.) határozata

SESZI Család- és Gyermekjóléti Szolgálat támogatási kérelme

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta a SESzI Család-és
Gyermekjólétí Szolgálat támogatási kérelme c. elöterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a 2025. évi költségvetésében 275. 000. - Ft
támogatási összeget biztosít az "Hurrá, nyaralunk" rendezvényre.

Határidő:
értesítésre azonnal

támogatási szerzödés megkötésére 2025. június 30.
Felelös: címzetes föjegyző

polgármester

23. Helyi alapítványok részére működési és rendezvény támogatások elnyerésére pályázat
kiírása 2025. évre
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: alapítványok vonatkozásában nem lehet átruházott hatáskörben döntést
hozni, a képviselö-testületnek kell dönteni. Tekintettel arra, hogy ez át nem ruházható hatáskör,
ezért egy bizottság sem tárgyalta.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászolas.
Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
146/2025.(VI. 13.) határozata

Helyi alapítványok részére müködési és rendezvény támogatások
elnyerésére pályázat kiírása 2025. évre

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete "Helyi alapítvanyok reszére működési és
rendezvény támogatások elnyerésére pályázat kiírása 2025. évre " című előterjesztés tárgyában az alábbi
pályázat kiírásáról döntött:
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SÁRBOGÁRD VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELÖ-TESTÜLETE

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének az államháztartáson kívüli fbrrás atadására és
atvételére vonatkozó szabályokról szóló 15/2015. (V. 21. ) önkormányzati rendelet alapján

pályázatot hirdet 2025. évre helyi alapítványok részére
működési és rendezvényi támogatások elnyerésére.

A pályázat célja: támogatásban részesíteni a Sárbogárdon működő, kimagasló tevékenységet
folytató alapítványok 2025. évi müködését és rendezvényeit.

A pályázók köre: Támogatásban részesíthetők: sárbogárdi székhelyu, telephelyű bírosag altal
nyilvántartásba vett alapítványok, amelyek a sárbogárdi lakosok érdekében
megvalósuló programhoz, tevékenységhez kérik a támogatást.

A pályázat keretösszege: 1.650.000 Ft

A pályázatnak tartalmaznia kell:
1. ~ a hiánytalanul kitöltött, aláírással, pecséttel hitelesített pályázati adatlapot,
2. törzskönyvi nyilvántartásba vételt igazoló okirat hiteles másolatát*
3. alapszabaly, alapító okirat, illetve a bírósági bejegyzést igazoló irat képviselő által

hitelesített másolatát,*
4. a 2024. évi lezárt évről szóló, az Országos Bírósági Hivatalnál letétbe helyezett számviteli

beszámolót
5. a szervezet 2025. évi tevékenységének, terveinek, céljainak, rendezvényeinek leírását
6. a kért támogatás célját, összegét, felhasználásának tételes indoklását, a saját források

feltüntetésével
7. a pályázati cél megvalósításának kezdő és befejezö időpontját.
8. nyilatkozatokat az összeférhetetlenségről és átláthatóságról (Államháztartásról szólo 2011.

évi CXCV. törvény továbbá a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007.
évi CLXXXI. törvény szerint)

9. közzétételi kérelmet (közpénzekből nyújtott támogatások átláíhatóságáról szóló 2007. évi
CLXXXI. törvény szerint)

*Azon szervezeteknek, melyek benyújtották előzö években alapdokumentumaikat és gondoskodtak azok
folyamatos aktualizálásáról, nem kell csatolniuk a 2. 3 pontban felsorolt dokumentumaikat, csupán
'arról kell nyilatkozniuk, hogyjelzett dokumentumok tartalmában változás nem történt.

A nyomtatványok letölthetök a www.sarbo ard.hu oldalon vagy személyesen átvehetők a Sárbogárdi
Polgánnesteri Hivatal ügyfélszolgálatán.

A ál á at ben ú 'tásának határide'e: 2025. 'úlius 14. 12. 00 óra
Kérjük, a borítékra írják rá: ALAPITVANYI MUKODESI 2025.

A pályázatokat a következö címre kell 1 példányban Sarbogárdi Polgármesteri Hivatal, 7000
Sárbogárd, Hősök tere 2. valamint e-mailben: bama.edina@sarbogard. hu kell eljuttatni.

A kapott támogatás elszámolása csak Magyarországon kiállított, a pénzügyi szabályoknak megfelelo
számlával történhet. A kapott támogatás nem használható fel tiszteletdíj, munkabér, és jámlék
fízetésére valamint reprezentációs költségekre (vendéglátás).

A határidőn túl érkezett pályázatok elutasításra kerülnek. Egyszeri hiánypótlásra van lehetöség 5
napos határidövel.

Nem támogatható az a szervezet:
a) amelynek lejárt esedékességű köztartozása van,
b) amelynek lejárt esedékességű tartozása van az önkormányzattal vagy az önkormányzat által
irányított költségvetési szerv valamelyikével szemben,
c) amely az előzö évi támogatási összeggel határidöre nem számolt el és a fel nem használt támogatás
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visszafízetésének nem tett eleget,
d) amely az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény továbbá a közpénzekböl nyujtott
támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. törvény szerint nem minősül átláthatónak, és /
vagy összeférhetetlenség áll fenn,
h) amely felszámolási-, csöd-, végelszámolási eljárás alatt áll.
i) amely közvetlen politikai tevékenységet folytató szervezet, továbbá olyan szervezet, amelyek a
támogatói döntést megelözö 5 éven belül:

- együttmüködési megállapodást kötött vagy tartott fenn
Magyarországon bejegyzett párttal vagy
-jelöltet állított helyi önkormányzati választáson.

j) amely a benyújtott pályázati dokumentációban megtévesztö vagy valótlan adatot szolgáltatott.
k) amely az elöző évben kapott támogatással nem, vagy nem megfelelöen számolt el.
1) amely az elözö évben kapott támogatást előzetes hozzájárulás nélkül a támogatási céltól eltéröen
használta fel.

A pályázatok elbírálásának határideje: A Képviselő-testület soron következő rendes ülésének
időpontja.

A pályázati elbírálás eredményéről minden pályázót írásban értesítünk.
A nyertes pályázókkal Sárbogárd Város Önkormányzata támogatási szerződést köt, mely tartalmazza
a támogatás Ígénybevételének módját, feltételeit, az elszámolás rendjét, határidejét, az elszámolható
költségeket és az ellenőrzés módját.

Felelös: polgármester, ügyintézö
Határidő kiírásra: 2025. június 16.

24. Helyi alapítványok részére sportcélú támogatások elnyerésére pályázat kiírása 2025.
évre

Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: ugyanaz, mint az elözö napirendi pont.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
147/2025. (VI. 13. ) határozata

Helyi alapítványok részére sportcélú támogatások
elnyerésére pályázat kiírása 2025. évre

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete "Helyi alapítványok részére sportcélú
támogatások elnyerésére pályázat kiírása 2025. évre " című előterjesztés tárgyában az alábbi pályázat
kiírásáról döntött:

SÁRBOGÁRD VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELO-TESTÜLETE
Sárbogárd f/áros Önkormányzat Képviselö-testületének az államháztartáson kíyüliforrás átadására

és átvételére vonatkozó swbályokról szóló J5/20I5. (V. 21.) önkormányzatí rendelete
értelmében

pályázatot hirdet 2025. évre helyi alapítványok részére
sportcélú támogatások elnyerésére.
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A pályázat célja:

A pályázók köre:

A pályázat keretösszege:

támogatásban részesíteni a Sárbogárdon működö, kimagasló
tevékenységet folytató sportszervezetek 2025. évi működését és
rendezvényeit.
Támogatásban részesíthetők: sárbogárdi székhelyű, telephelyü
bíróság által nyilvántartásba vett alapítványok, amelyek a sárbogárdi
lakosok érdekében megvalósuló programhoz, tevékenységhez kérik a
támogatást.
3.700.000 Ft

A pályázatnak tartalmaznia kell:
1. ' a hiánytalanul kitöltött, aláírással, pecséttel hitelesített pályázati adatlapot,
2. törzskönyvi nyilvántartásba vételt igazoló okirat hiteles másolatát*
3. alapszabály, alapító okirat, illetve a bírósági bejegyzést igazoló irat képviselö által

hitelesített másolatát,*
4. a 2024. évi lezárt évröl szóló, az Országos Bírósági Hivatalnál letétbe helyezett számviteli

beszámolót
5. a szervezet 2025. évi tevékenységének, terveinek, céljainak, rendezvényeinek leírását
6. a kért támogatás célját, összegét, felhasználásának tételes indoklását, a saját források

feltüntetésével
7. a pályázati cél megvalósításának kezdő és befejezö időpontját.
8. nyilatkozatokat az összeférhetetlenségről és átláthatóságról (Államháztartásról szólo 201 L

évi CXCV. törvény továbbá a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007.
évi CLXXXI, törvény szerínt)

9. közzétételi kérelmet (közpénzekből nyújtotí támogatások átláthaíóságáról szóló 2007. évi
CLXXXI. tön'ény szerint)

*Azoknak szervezeteknek, melyek benyújtották előzö években alapdokumentumaikat és gondoskodtak
azok folyamatos aktualizálásáról, nem kell csatolniuk a 2. 3 pontban felsorolt dokumentumaikat,
csupan arról kell nyilatkozniuk, hogyjelzett dokumentumok tartalmában változás nem történt.

A nyomtatványok letölthetök a www. sarbo ard. hu oldalon vagy személyesen átvehetök a Sárbogárdi
Polgármesteri Hivatal ügyfélszolgálatán.

A ál á atben ú 'tásának határide'e: 2025. 'úlius 14. 12.00 óra
Kérjük, a borítékra írják rá: ALAPITVANY SPORT 2025.

A pályázatokat a következö címre kell 1 példányban Sarbogárdi Polgármesteri Hivatal, 7000
Sárbogárd, Hősök tere 2. valamint e-mailben: bama.edina@sarbogard. hu kell eljuttatni.

A kapott támogatás elszámolása csak Magyarországon kiállított, a pénzügyi szabályoknak megfelelő
számlával történhet. A kapott támogatás nem használható fel tiszteletdíj, munkabér, és jámlék
fizetésére valamint reprezentációs költségekre (vendéglátás).
A határidőn túl érkezett pályázatok elutasításra kerülnek. Egyszeri hiánypótlásra van lehetöség 5
napos határidövel.
Nem támogatható az a szervezet:
a) amelynek lejárt esedékességű köztartozása van,
b) amelynek lejárt esedékessé^ű tartozása van az önkormányzattal vagy az önkormányzat által
irányított költségvetési szerv valamelyikével szemben,
c) ainely az elözö évi támogatási összeggel határidőre nem számolt el és a fel nem használt támogatás
visszafízetésének nem tett eleget,
d) amely az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény továbbá a közpénzekbol nyujtott
támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. törvény szerint nem minösül átláthatónak, és /
vagy összeférhetetlenség áll fenn,
h)amely felszámolási-, csöd-, végelszámolási eljárás alatt áll.
i) amely közvetlen politikai tevékenységet folytató szervezet, továbbá olyan szervezet, amelyek a
támogatói döntést megelözö 5 éven belül:

- együttműködési megállapodást kötött vagy tartott fenn
Magyarországon bejegyzett párttal vagy
-jelöltet állított helyi önkormányzati választáson.
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j) amely a benyújtott pályázati dokumentációban megtévesztő vagy valótlan adatot szolgáltatott.
Íí) amel'y az elozo évben kapott támogatással nem, vagy nem megfelelően számolt el.
1) amely az elöző évben kapott támogatást elözetes hozzájárulás nélkül a támogatási céltól eltérően
használta fel.

A pályázatok elbírálásának határideje: A Képviselö-testület soron következö rendes ülésének
időpontja.

A pályázati elbírálás eredményéről minden pályázót írásban értesítünk.
A nyertes pályázókkal Sárbogárd Város Önkormányzata támogatási szerződést köt, mely tartalmazza
a támogatás igénybevételének módját, feltételeit, az elszámolás rendjét, határidejét, az elszámolható
költségeket és az ellenörzés módját.

Sárbogárd, 2025. június 13.

Felelős: polgármester, ügyintézö
Határidö kiírásra: 2025. június 16.

25/1. Versenyképes Járások Program keretében támogatási igény benyújtása Mentőállomás
építésére Sárbogárdon
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az elökészítést végzö kollégával hosszan beszéltünk arról, hogy vajon
szükséges-e önállóan erröl a dologról dönteni, tekintettel arra, hogy korábban arról, hogy ebben
részt veszünk, már döntöttünk. Elkezdtük monitorozni, hogy azok a települések, akik már
beadták, azok miket adtak be és többségében voltak azok, akik hoztak inkább még egy döntést,
mondván, hogy ha mégis lesz rá hiánypótíás, ne kelljen erre vámi, hanem azonnal oda lehessen
csatolni. Ebben teljesen egyetértettem a kollégával, hogy tegyük ezt meg, mert ennek a fóruma
ajárás településeinek az összesége, akinek kellett erről szavazni. Ahol közös hivatalvan annak
aszékhelytelepülései szavazhatnak. Ahol önálló hivatal van, ott pedig az szavazhat. Ezt meg is
tettük. A Versenyképes Járások Programnál az elsöszámú prioritás a mentöállomás építése, a
kettes számú prioritás - ha ez mögé még valaki pénzt tenne jelesül a közigazgatási és
területfejlesztési minisztérium - a vasútállomás kömyékének a feljavítása lenne, ami számos
problémát vet föl tekintettel arra, hogy az önkormányzatnak egy m2 tulajdona sincs abban A
Versenyképes Járások Programról szükséges elmondanom, hogy közben lejárt a határideje
annak, hogy az ezzel egyező tartamú pályázatot beadjuk. Sikerült megcsinálni minden egyebet,
tegnap megkezdtük a Versenyképes Járások Program mögé az önálló számlanyitást is, mert
ezeket külön számlán kell kezelni az átláthatóság érdekében. A korábbi döntésünkkel egyezően
van a javaslat, hogy a mentőállomás építésére fogalmazzuk meg a Versenyképes Járások
Program Sárbogárdi Járás 2025-ben érintö forrásának felhasználását.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?
Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

Tóth Béla: a 250 millió forintos támogatásból megvalósulhat a mentöállomás?

Dr. Sükösd Tamás: láttam a terveket, amiket korában az OMSZ jóváhagyott. Az én számomra
meglepö, majd 500 m2-es alapterületű. Igen tágas a garázs nagyobb számban, mint amennyi
mentöautója van az itteni mentöállomásnak. Gondolom ezt a fejlesztési igény vagy lehetőség
indukálta. Megpróbáltam megtudni a mentő beszerzési igazgatójától ennek az okát de nem
lettem tőle okosabb, amit elmondott. Nem értettem miért lett ekkora. Azonban elindítottunk
arra egy folyamatot, hogy amennyiben kiegészítö forrás szükséges akkor annak meglegyen a
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gazdája. Országgyűlési képviselö úr elment egyeztetni az összes létezö fórumra, ahonnan mi
gondoljuk, hogy érkezhet pénz. Ennek az eredményéröl még nem tudok beszámolni.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
148/2025. (VI. 13.) határozata

Versenyképes Járások Program keretében támogatási igény benyújtása
Mentöállomás építésére Sárbogárdon

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestülete a "Versenyképes Járások Program
keretében támogatási igény benyújtása Mentöállomás építésére Sárbogárdon" tárgyú
elöterjesztést megtárgyalta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestülete a Versenyképes Járások Program
keretében, konzorciumi formában, támogatási igény benyújtását határozta el Mentöállomás
építésére Sárbogárdon.

K.onzorcium vezetője: Sárbogárd Város Önkormányzata
IConzorcium tagja: Cece Nagyközség Onkormányzata
KLonzorcium tagja: Alap Község Onkormányzata
Együttműködő partner: Országos Mentöszolgálat

A támogatási igény címe: Mentöállomás építése Sárbogárdon

A felhívás címe: Versenyképes Járások Program

A Képviselötestület felhatalmazza a polgármestert a konzorciumban való részvételre, a
támogatási igény benyújtására, illetve a jelen határozat végrehajtásával összefüggö
intézkedések megtételére.

A képviselőtestület nyertes pályázat esetén kötelezettséget vállal a fejlesztés megvalósítására.

Határidö: pályázatbenyújtására2025. június 10.
Felelős: polgármester

25/2. Testvértelepülési kapcsolat kialakítása a székelyföldi Parajd községgel - önálló képviselöi
indítvány
Elöadó: Seper László képviselö

SeperLászló: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselö-testület! Mindannyiantudjuk hogy
majus végén milyen természeti katasztrófa érte a székelyföldi Parajd községet. Parajdon a
Kárpát-medence egyik legnagyobb természeti kincse a sóbánya és a hozzá tartozó látógatói
központ, gyógyközpont működött. A Korond patak elárasztotta a bányát Az a terulet, a
látogatói kozpont, az egész sóvidék kincse gyakorlatilag az áradás miatt elveszett, a banya
beomlása megkezdödött. Múlt héten, amikor polgármester úrral erröl beszéltünk, már akkor
úgy nézett ki, hogy ez a folyamat visszafordíthatatlan. Valószínűleg az a forma, hogy ez a
bánya, látogatói központ elveszett. Mit tehetünk mi ebben a helyzetben? Mire lenne szükségük?
A Mi Hazánk Mozgalom konzultált Parajd vezetésével és amit tehetünk az az, hogy ezt a
turisztikára épült települést úgy tudjuk támogatni, ha a sóbánya elvesztése ellenére is
odamegyünk kirándulni, több éjszakát ott töltünk. An-a kémém az önkormányzatot,

31



polgármester urat és a képviselö-testületet, hogy kössünk testvértelepülési szerződést amelyböl
kifolyólag késöbbi kulturális, civil szervezeteken keresztül akár ott táboroztatásokból és
hasonló dolgokból mindkét településnek lehetne profitálni. Szeretném, ha ezt megfontolnánk
és polgármester urat felkéménk arra, hogy kössünk Parajd településsel testvértelepülési
szerzödést.

Dr. Sükösd Tamás: kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e?

Borbély Sándor: van testvértelepülésünk, az sem müködik.

Dr. Sükösd Tamás: Erdélyben van egy, de összesen kettö van.

Borbély Sándor: nem tartom szerencsésnek, ez csak egyjelképes dolog. Ezzel nem fog nöni a
turizmus, ezzel nem fog történni semmi.

Seper László: nagyon sok látnivaló van még ott a sóvidéken.

Tóth Béla: Parajdtól 30 km-re születtem, ott éltem 18 évet. Parajdot ismerem. Ismerem az
embereket. Rokonaim, barátaim, ismeröseim élnek ott. Megadatott, hogy a 80-as évek után be
tudtam menni a római bányába, 25-30 cm víz volt benne. Ebbe a bányába nem mindenkit
engednek be. Parajdon él 4. 500 ember. 550 m tengerszint feletti Parajd település, aminek a
legnagyobb része dimbes-dombos. A mezögazdaság nem sok munkalehetöséget ad az
álfattartás még talán valamennyit. Ez volt az elsö és utolsó munkalehetöség. A sóbánya
nemcsak munkalehetöség volt, hanem gyógyközpont is. Ha jól tudom 3 éve építették ki a
wellness központot 6 milliárd euróból. Tavaly már beszivárgott a bányába a víz, de szerencsére
meg tudták állítani és július hónap közepén elindult a turizmus. Parajd vonzáskörzetében van
Hetéd, Atyha, Alsó- Felsö Sófalva, Hármas község, Sóvárad. Ezek mind vonzó körzetek Az
ott élö emberek kézműves munkákból élnek. Jó dolognak tartom, hogy testvértelepülési
kapcsolatot létesítsünk, de én azt látom, hogy nem erkölcsi támogatás kell. Szeretném, hogy ha
ezt az anyagi támogatást módosító indítványként fogadnátok el.

Dr. Sükösd Tamás: az anyagi támogatásról. A székesfehérvárit láttam. Székesfehérváron két
lépcsője van a támogatásnak. Nyilván ott más anyagi forrásokkal bír maga a város, a város tett
egy felajánlást 3 millió forint összegben. Illetve vállaltak kötelezettséget, hogy az összes általuk
működtet elektronikus és egyéb fórumon közzéteszik a támogatást koordináló és gyűjtö
telefonszámot, illetve az Ökomenikus Segélyszervezetnek az elérhetöségét.
A határozatijavaslatot, amit mondtál azt úgy fogalmazzuk meg, hogy adjon támogatást a város,
vagy úgy, mmt a székesfehérvárinak a második fele, hogy csináljunk felhívást arra, hogy aki,
amit tud adni, azt adjon?

Tóth Béla: csináljunk felhívást.

Borbély Sándor: így jó, csak kicsit konkrétabban kéne meghatározni. Konkrétan az, hogy van
egy vegyük úgy, hogy felhívás. Ez már foghatóbb mert, ha jól tudom, az állam emellé még
ugyanannyit mellé tesz.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel Tóth Béla javaslatát, mely szerint jónak tartja, hogy
legyen erkölcsi támogatás is, de anyagi támogatásra lenne most szükség. Tegyünk közzé
felhívást, hogy mindenki a saját anyagi erejéhez, gondolatához képest támogassa Parajdot.
Tehát úgyhangozhatna a határozatijavaslat, hogy: Sárbogárd Város Onkonnányzat Képviselö-
testülete egyetért azzal, hogy a természeti katasztrófa sújtotta Parajd és Sóvidék támogatásra
szorul. Felhív minden helyi állampolgárt, hogy anyagi erejéhez mérten az ökomenikus
segélyszervezeten keresztül támogassa a székelyföldi vízkárosultakat. Ez lenne a határozati
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javaslat első része. A határozati javaslat tartalmazná még azt is, hogy Sárbogárd Város
Onkormányzat Képviselö-testülete kötelezettséget vállal arra, hogy az általa üzemeltetett, vagy
hozzá kapcsolódó elektronikus és nyomtatott felületen ezt a felhívást közzéteszi es a szükséges
ideig ott is tartja. A határozat hannadik része az lenne, hogy Sárbogárd Város Onkormányzat
Képviselö-testölete felhívja arra a sárbogárdiakat, hogy amennyiben Erdély irányába kívánnak
indulni, akkor úticélkéntjelöljék meg Parajdot és a Sóvidéket.
Ha meg tud maradni a település és Zetelakát is "fel tudjuk ébreszteni", akkor én is azt mondom,
hogy utána visszatéménk arra, hogy Parajd legyen testvértelepülés, de én is inkább a felhívást
támogatnám most.

Szavazásra teszi fel Tóth Béla által tett módosító javaslatot, mely szerint Sárbogárd Város
Önkormányzat Képviselö-testülete egyetért azzal, hogy a természeti katasztrófa sújtotta Parajd
és Sóvidék támogatásra szorul. Felhív minden helyi állampolgárt, hogy anyagi erejéhez mérten
az ökomenikus segélyszervezeten keresztül támogassa a székelyföldi vízkárosultakat.
Sárbogárd Város Onkormányzat Képviselő-testülete kötelezettséget vállal arra, hogy az általa

üzemeltetett, vagy hozzá kapcsolódó elektronikus és nyomtatott felületen ezt a felhívást
közzéteszi és a szükséges ideig ott is tartja.
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhívja arra a sárbogárdiakat, hogy
amennyiben Erdély irányába kívánnak indulni, akkor úticélként jelöljék meg Parajdot és a
Sóvidéket.
Kéri, hogy aki az elhangzottak egyetért, kézfelemeléssel jelezze!

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
149/2025. (VI. 13. ) határozata

Felhívás a székelyföldi Parajd község támogatására

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy a természeti
katasztrófa sújtotta Parajd és Sóvidék támogatásra szorul. Felhív minden helyi állampolgárt,
hogy anyagi erejéhez mérten az ökomenikus segélyszervezeten keresztül támogassa a
székelyföldi vízkárosultakat.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete kötelezettséget vállal arra, hogy az általa
üzemeÍtetett, vagy hozzá kapcsolódó elektoronikus és nyomtatott felületen ezt a felhívást
közzéteszi és a szükséges ideig ott is tartja.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete felhívja arra a sárbogárdiakat, hogy
amennyiben Erdély irányába kívánnak indulni, akkor úticélként jelöljék meg Parajdot és a
Sóvidéket.

Határidő:2025.júniusl6.
Felelös: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: Seper Lászlót kérdezi, hogy maradjon-e a testvértelepülés kapcsolatra
vonatkozó indítványa, vagy megfelel-e az elözöekben hozott határozat?

Seper László: bízzunk benne, hogy megmarad a település. Talán még idöben érkezhet segítseg,
hogy megmaradjon. Én azt mondom, hogy próbáljuk meg, mindkét település profítálhat belőle
a késöbbiekben.
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Dr. Sükösd Tamás: a késöbbiekkel egyetértek. Én a mostani helyzetben érzem azt, hogy egy
tesvértelepülési kapcsolatnál irgalmatlan mögöttes adminisztráció van, szerintem ök most erre
nem igazán vannak felkészülve.

Seper László: szavazzunk róla.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel Seper László képviselö egyéni képviselöi indítványában
szereplö határozatijavaslat elfogadását.

A Képviselö-testület 2 igen, 1 nem, 6 tartózkodó szavazata alapján a határozati javaslatot nem
fogadta el.

Dr. Sükösd Tamás: szeretném hozzáfíízni, hogy ha ez a dolog el tud indulni az útján akkor
tudjuk újra tárgyalni ajavaslatot.

25. Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: megadom a szót Borbély Sándomak.

Borbély Sándor: nemrég három nyugdíjas klub müködött a városban. Most ketto aktív van. A
sárszentmiklósi klubtagok kérése, hogy ök nem szeretnének szünetet tartani. Kéthetentejönnek
össze, mint ahogy a sárbogárdi nyugdíjasok esetében is igy van. A kétheti találkozás nekik
fontos. Eddig úgy müködött a találkozójuk, hogy elmentek a klub kulcsáért, amikor
befejezödött az összejövetel visszavitték a kulcsot.

Dr. Sükösd Tamás: ez most így nem működik?

Borbély Sándor: a következö ünnepi összejövetelt mar nem tudjak megtartani csak Rétszilason.
Áz, hogy kéthetente működjenek ahhoz csak annyi kell, hogy'be tudjanak menni, utána pedig
visszaadják a kulcsot.

Dr. Sükösd Tamás: mindenröl tájékoztat a klub vezetöje, erröl nem tudtam. Nem volt róla szó,
hogy bezár a klub. Ezt nem elözte meg döntés.

Borbély Sándor: a közmunkások, amikor kitakarítják az árkokat utána otthagynak mmdent
Még iszap fonnájában kirakják, az ott megszárad és ott nem tudnak utána fíivet vágni. Azok a
kupacok már febmár óta ott vannak.

Dr. Sükösd Tamás: ez a fö utca?

Borbély Sándor: pld. a Vasút utca és van még pár utca. Az a minimum, hogy elgereblyézik.

Dr. Sükösd Tamás: egyiket sem a közmunkások hagyták ott. A Vasút utcát a Magyar Közút
Zrt. csinálta, illetve a fö utcát is. Az önkormányzát dolgozói oda sem mehetnek. Hol van
pontosan?

Borbély Sándor: a buszmegállótól 1 5 méterre. A Vasút utcában.

Dr. Sükösd Tamás: elvitetjük. A klub bezárásáról beszélek a vezetövel.

Seper László: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Kapusi Péter: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Tóth Béla: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Aranyos József: nincs bejelentésem. Köszönöm.
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Bágyi Zoltán: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Ébl Zoltán: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Novák Kovács Zsolt: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Egyéb bejelentés nem volt,
Dr. Sűkösd Tamás polgármestermegköszönte a részvételt

a nyílt űlést 10. 50 órakor bezárta.

Dr. Sükösd Tamás
polgármester

^-^--^-
Tóth Béla
képviselö, jkv. hitelesítö

K.m. f.

^^ ^_. _Ű^x.^-
Dr. Venicz Ahita
címzetes föjegyzö

^> -. --
Novák Kovács Zsolt

alpolgármester, jkv. hitelesítő
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Kivonat

Az Egészségügyi és Szociális Bizottság
2025. június 11-i ülésénekjegyzőkönyvéböl

Tájékoztató a Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás
2024. évi tevékenységéről c. anyag véleményezése

28/2025. CVI.11) határozat
Az ESZB 4 igen (egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselötestületnek az
elöterjesztésben szereplö határozati javaslatot.

Tájékoztató a Szociális gondoskodás körében végzett 2024. évi hatósági munkáról
c. anyag véleményezése

29/2025. CVI.11.) határozat
Az ESZB 4 igen (egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselőtestületnek az
elöterjesztésben szereplö határozatijavaslatot.

K.m. f.

Aranyos Józsefsk.
ESZB elnök

-' t,
A kivonat hiteles:OQ=h^^uCq(-;^<.
Sárbogárd, 2025. június 12.
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11.

Kivonat

Az Ugyrendi és Jogi Bizottság
2025. június 1 f-Í nyílt ülésénekjegyzökönyvéből

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról c. anyag véleményezése

88/2Q25.CVL11.) határozat
Az ŰJB 4 igen (egyhangú) szavazattal a polgánnester jelentését elfogadta, és a
képviselö-tesfületnek is elfogadásra ajánlja.
89/2.025. (VLU. ) határozat
Az ÜJB 4 igen (egyhangú) szavazattal a gazdasági osztályvezetö jelentését el
és a képviseÍö-testületnek is elfogadásra ajánlja
90/2025. CVI.11.) határozat
Az ÜJB 4 igen (egyhangú) szavazattal a címzetes föjegyzö osztályvezetö jelentését
elfogadta, és~a képvíselö-testületnek is elfogadásra ajánlja
91/2025. CVI.11.) határozat
Az ŰJB 4 igen (egyhangú) szavazattal az aljegyző-hatósági osztályvezetö jelentését
elfogadta, és~a képvi'selö-testületnek is elfogadásra ajánlja
92/2025. CVI.11.) határozat
Az ÜJB 4 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezetö jelentését elfogadta, és
a képviselö-testületnek is elfogadásra ajánlja
93/2025. (VI. ll. ) határozat
Az ÜJB 4 igen (egyhangú) szavazattal a szer/ezési osztályvezetö jelentését
és a képviselö-testületnek is elfogadásra ajánlja
Az egyes szociális eUátásokról szóló 5/2025. (IL27. ) önkormányzati rendelet
módosítása c. anyag véleményezése

94/2Q25.(VI.ll.) határozat
Az ŰJB 4 igen (egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselötestületnek az
előterjesztésben szereplő rendeletmódosítást.

A gyermekvédelem helyi rendszeréről szólo rendelet megalkotása és a
48/2015. (XI. 26.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése c. anyag
véleményezése

95/2Q25. CVI. 11.) határozat
Az ÜJB 4 igen (egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselötestületnek az
előterjesztésben szereplő rendeletet.

A piacok és vásárok tartásának rendjéről szóló önkormányzati rendelet elfogadása
c. anyag véleményezése

96/2025. CVI.11.) határozat
Az ÜJB 4 igen (egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselötestületnek az
elöterjesztésben szereplö rendeletet.

A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó
közszolgáltatásról szóló rendelet elfogadása c. anyag véleményezése

97/2025. CVI.11.) határozat
Az ÚJB 4 igen (egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselőtestületnek az
elöterjesztésben szereplö rendeletet.

Rendeltetést, rendeltetési egységszámot igazoló hatósági bizonyítvány kiálh'tásáról
szóló rendelet elfogadása c. anyag véleményezése

12.

13.

14.

15.



98/2025. (VI. ll. ) határozat
Az ÚJB 4 igen (egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselötestületnek az
elöterjesztésben szereplő rendeletet.

K.m. f.

Ébl Zoltán sk.
ÜJB elnök

A kivonat hiteles:(bOT^<^^^
Sárbogárd, 2025. június 12.
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Kivon at
Az Oktatási, Közművelődési és Sport Bizottság

2025. június 11-i nyílt ülésénekjegyzökönyvéböl

4. Sárbogárdi civil szervezetek beszámolója a 2024. május 16. - 2025. május 15.
között végzett tevékenységükről, az öiíkormányzat által biztosított támogatás
felhasználásáról c. anyag véleményezése

40/2025.CVI.ll.)határozat ". . ." ...
Az OICSB 4 igen (egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselö-testületnek az
előterjesztésben szereplő határozatijavaslatot.

A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatának
módosítása c. anyag véleményezése

41/2025. 0^1. 11.) határozat
AzOKSB 4 igen (egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek az
elöterjesztésben szereplö határozati javaslatot.

A 2025/2026-os nevelési évben indítható óvodai csoportok számának
meghatározása c. anyag véleményezése

42/2025. (VL11.) határozat _ ^^ "... "..,
Az OKSB 4 igen (egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselö-testületnek az
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A Sárbogárdi Zengő Óvoda pedagógus és nevelést-oktatást segítő alkalmazottak
létszámának felülvízsgálata á 2025/2026-os nevelési évre vonatkozóan c. anyag
véleményezése

43/2025. 0^1. 11.) határozat
Az OKSB 4 igen (egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek az
elöterjesztésben szereplö határozatijavaslatot.

K.m. f.

Aranyos József sk.
OKSB elnökhelyettes

A kivonat hiteles:(MH^ (J^H
Sárbogárd, 2025. június 12.
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Kivonat

A Pénzügyi, Városgazdálkodási és Városfejlesztési Bizottság
2025. június íl-i nyílt ülésénekjegyzőkönyvéböl

8. A 2025/2026-os nevelési évben indítható óvodai csoportok számának
meghatározása c. anyag véleményezése

54/2025.CVI.11.) határozat "..."...
A PVVBV 4 igen(egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek az

elöterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

9. A Sárbogárdi Zengő Óvoda pedagógus és nevelést-oktatást segítő alkalmazottak
létszámának felülvízsgálata á 2025/2026-os nevelési évre vonatkozóan c. anyag
véleményezése

55/2025.CVI.11.) határozat .........
A PWBV 4 igen(egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselö-testületnek az

elöterjesztésben szereplő határozatijavaslatot.

10. Intézményi és szociális közétkeztetési szolgáltatás díjának emelése c. anyag
véleményezése

56/2025.(VL1L) határozat "..."..,
A PWB'4 igen(egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek az
elöterjesztésben szereplö határozati javaslatot.

11. Az egyes szociális eUátásokról szóló 5/2025. (II.27.) önkormányzati rendelet
módosítása c. anyag véleményezése

57/2025. (VI. ll. ) határozat ^ _ ^ _. ", . ."
A PVVB'4 igen' (egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselötestületnek az
elöterjesztésben szereplö rendeletmódosítást.

12. A gyermekvédelem helyi rendszerérol szólo rendelet megalkotása és a
48/2015. (XI.26.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése c. anyag
véleményezése

58/2025.(VI.ll.) határozat
A PVVB 4 igen (egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselö-testületnek az
elöterjesztésben szereplö rendeletet.

16. A polgármester Uletményének megállapítása c. anyag véleményezése

59/2025. CVI. 11.) határozat
A PWB^4 igen'(egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselö-testületnek az
elöterjesztésben szereplö határozati javaslatot.

17. A polgármester költségtérítésének megállapítása c. anyag véleményezése

60/2025.(VI.ll.) határozat
A PVVB45 igeií (egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek az
elöterjesztésben szereplö határozatijavaslatot.

18. A polgármester idegennyelv-tudási pótlékának megállapítása c. anyag
véleményezése

61/2025.(VL11.) határozat
A PWBV 4 igen(egyhangú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek az

előterjesztésben szereplő határozatijavaslatot.



19. Az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása c. anyag véleményezése

Í2/P2^5B%nn)(^hSú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselö-testületnek az
eÍőterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

20. Az alpolgármester költségtérítésének megállapítása c. anyag véleményezése

13P2^5B(ILgnn)(h^tSú) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselö-testületnek az

eÍöterjesztésben szereplö határozati javaslatot.

21. Döntés Sárbogárd Város Önkormanyzatának a DESZOLG Kft-ben birtokolt,
*' To,43%-os'uzktrészének értékesítésérol c. anyag véleményezése

l%2^5B^Ignn\^S) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselö-testületnek az
eÍöterjesztésben szereplö határozati javaslatot.

22. SESZI Család- és Gyermekjóléti Szolgálat támogatási kérelme c. anyag
véleményezése

15?5%%nn)(h^St) szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselö-testületnek az

eÍőterjesztésben szereplö határozati javaslatot.

25/1. Versenyképes Járások Program keretében^tamogatas^ igény benyújtása
MentoaTlomas építésére Sárbogárdon c. anyag véleményezése

16P2^5B(I?gun)(hg?h^ szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselö-testületnek az

K.m. f.

Tóth Béla sk.
PVVB elnök

A kivonat hiteles:C9Q 
Sárbogárd, 2025. június 12. ^^



Sárbogárd Város Onkormányzata

7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.

ELŐTERJESZTÉS

a Képviselő-testület 2025. június 13-i ülésére

12. sz. Napirend A gyermekvédelem helyi rendszeréröl szóló rendelet megalkotása és a
48/2015. (XI.26. ) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése

ELŐZETESEN TÁRGYALJA: ÜLES:

Ügyrendi és Jogi Bizottság Nyílt
Pénzügyi- Városgazdálkodási és Városfejlesztési
Bizottság

SZAVAZÁS:

Minösített többség

ELÓTERJESZTŐ: Dr. Venicz Anita címzetes föjegyző

KÉSZITETTE: Vamyu Péter aljegyzö-hatósági osztályvezetö

Az elöterjesztés ajogszabályi feltételeit ellenörizte: Dr. Venicz Anita

címzetes főjegyző



Sárbogárd Város Polgármestere
7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.

UIés helye:

Na irend:

MEGHm)

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete
2025. 'únius 13-án éntek 9:00 órakor

ülést tart, melyre meghívom

Polgármesteri Hivatal Díszterme
7000 Sárbogárd, Hösök tere 2.

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekröl.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: a végrehajtásáért felelösök

3. Beszámoló a Sárbogárdi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2024. évi tűzvédelmi
tevékenységéröl
Elöadó: polgármester

Fodor Zoltán tűzoltóparancsnok

4. Sárbogárdi Civil szervezetek beszámolója a 2024. május 16 - 2025. május 15. között végzett
tevékenységükröl, az önkormányzat által biztosított támogatás felhasználásáról
Elöadó: polgármester

civil szervezetek vezetöi

5. Tájékoztató a Sárbogárd Hantos -Nagylók Szociális és Gyermekjóléti társulás 2024. évi
tevékenységéröl
Elöadó: polgármester

SESZI intézményvezető

6. Tájékoztató a szociális gondoskodás körében végzett 2024. évi hatósági munkáról
Előadó: hatósági osztályvezető

7. A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása
Elöadó: polgármester

8. A 2025/2026-os nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása
Előadó: címzetes föjegyző

9. A Sárbogárdi Zengö Övoda pedagógus és nevelést-oktatást segítő alkalmazottak létszámának
felülvizsgálata a 2025/2026-os nevelési évre vonatkozóan
Előadó: címzetes föjegyző



10. Intézményi és szociális közétkeztetési szolgáltatás díjának emelése
Előadó: polgármester

ll. Az egyes szociális ellátásokról szóló 5/2025.(11.27.) önkormányzati rendelet módosítása
Előadó: címzetes főjegyzö

12. A gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló rendelet megalkotása és a 48/2015. (XI.26.)
önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése
Elöadó: címzetes föjegyző

13. A piacok és vásárok tartásának rendjéröl szóló önkormányzati rendelet elfogadása
Előadó: címzetes föjegyző

14. A nem közművel összegyüjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról
szóló rendelet elfogadása
Elöadó: címzetes főjegyzö

15. Rendeltetést, rendeltetési egységszámot igazoló hatósági bizonyítvány kiállításáról szóló
rendelet elfogadása
Elöadó: címzetes főjegyzö

16. A polgármester illetményének megállapítása
Elöadó: címzetes főjegyzö

17. A polgármester költségtérítésének megállapítása
Elöadó: címzetes főjegyzö

18. A polgármester idegennyelv-tudási pótlékának megállapítása
Elöadó: címzetes főjegyző

19. Az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása
Előadó: polgármester

20. Az alpolgármester költségtérítésének megállapítása
Előadó: polgármester

21. Döntés Sárbogárd Város Önkormányzatának a DESZOLG Kft. -ben birtokolt, 10,43 %-os
üzletrészének értékesítéséröl

Előadó: polgármester

22. SESZI Család és Gyermekjóléti Szolgálat támogatási kérelme
Előadó: polgármester

23. Helyi alapítványok részére működési és rendezvény támogatások elnyerésére pályázat kiírása
2025. évre
Előadó: polgármester

24. Helyi alapítványok részére sportcélú támogatások elnyerésére pályázat kiírása 2025. évre
Előadó: polgármester

25. Bejelentések
Sárbogárd,2025. június 4.

r. ösd Ta as

polgármester

M.



Sárbogárd Város Onkormányzat
Képviselő-testületének

Pénzügyi, Városgazdálkodási és Városfejlesztési
Bizottsága

7000 Sárbo árd, Hösök tere 2.

MEGHÍVÓ

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testűletének

Pénzügyi, Városgazdálkodási és Városfejlesztési Bizottsága
2025. 'únius 11-én szerda 16:45 órakor

soros ülést tart, melyre meghívom

Ülés helye: Polgánnesteri Hivatal ebédlö
7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.

Na irend:

8. A 2025/2026-os nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása c.
anyag véleményezése
Eloadó: címzetes föjegyzö

9. A Sárbogárdi Zengö Óvoda pedagógus és nevelést-oktatást segitö alkalmazottak
Íétszámának felülvFzsgálata a' 2025/2026-os nevelési évre vonatkozóan c. anyag
véleményezése
Előadó: címzetes föjegyző

10. Intézményi és szociális közétkeztetési szolgáltatás dijának emelése c. anyag
véleményezése
Elöadó: polgármester

11. Az egyes szociális ellátásokról szóló 5/2025. (II.27. ) önkormányzati rendelet módosítása
c. anyag véleményezése
Elöadó: címzetes föjegyzö

12. A gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló rendelet megalkotásaésa 48/2015. (XI.26.)
önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése c. anyag véleményezése
Elöadó: címzetes főjegyző

16. A polgármester illetményének megállapítása c. anyag véleményezése
Eloadö: címzetes főjegyző

17. A polgánnester költségtérítésének megállapítása c. anyag véleményezése
Eloadó: címzetes főjegyzö

18. A polgármester idegennyelv-tudási pótlékának megállapítása c. anyag véleményezése
Eloadö: címzetes föjegyzö

19. Az alpolgármester tiszteletdíj ának megállapítása c. anyag véleményezése
Előadó. polgármester

20. Az alpolgármester költségtérítésének megállapítása c. anyag véleményezése
Elöadó: polgármester



21. Döntés Sárbogárd Város Önkonnányzatának a DÉSZOLG Kft-ben birtokolt, 10,43%-
os üzletrészének értékesítéséröl c. anyag véleményezése
Előadó: polgármester

22. SESZI Család és Gyermekjóléti Szolgálat támogatási kérelme c. anyag véleményezése
Elöadó: polgármester

25. Bejelentések

Sárbogárd, 2025. június 4.

Tóth Béla sk.
PVVB elnök

^



Sárbogárd Város Onkormányzat
Képviselő-testületének

Egészségügyi és Szociális Bizottsága
7000 Sárbo árd, Hösök tere 2.

MEGHÍVÖ

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének

Egészségügyi és Szociális Bizottsága

2025. 'únius 11-én szerda 16:00 órakor

soros ülést tart, melyre meghívom

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal ebédlö
7000 Sárbogárd, Hösök tere 2.

Na irend:

5. Tájékoztató a Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás 2024. éví
tevékenységéröl c. anyag véleményezése
Elöadó: polgármester

SESZI intézményvezetö

6. Tájékoztató a Szociális gondoskodás körében végzett 2024. évi hatósági munkáról c.
anyag véleményezése
Elöadó: hatósági osztályvezetö

25. Bejelentések

Sárbogárd, 2025. június 4.
Aranyos Józsefsk.
ESZB elnök

^.



Sárbogárd Város Onkormányzat
Képviselő-testületének

Ugyrendi és Jogi Bizottsága
7000 Sárbo árd, Hősök tere 2.

MEGHÍVÖ

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének

Ügyrendi és Jogi Bizottsága

2025. 'únius 11-én szerda 16:15 órakor

soros ülést tart, melyre meghívom

Ülés helye: Polgánnesteri Hivatal ebédlö
7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.

Na irend:

2.

11

Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról c. anyag véleményezése
Elöadók: a végrehajtásért felelősök

Az egyes szociális ellátásokról szóló 5/2025. (II.27. ) önkonnányzati rendelet módosítása
c. anyag véleményezése
Elöadó: címzetes főjegyző

12. A gyermekvédelem helyi rendszeréröl szóló rendelet megalkotása és a 48/2015. (XI.26.)
önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése c. anyag véleményezése
Elöadó: címzetes főjegyzö

13. A piacok és vásárok tartásának rendjéröl szóló önkormányzati rendelet elfogadása c.
anyag véleményezése
Eloadó: címzetes főjegyzö

14. A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó
közszolgáltatásról szóló rendelet elfogadása c. anyag véleményezése
Elöadó: címzetes föjegyzö

15. Rendeltetést, rendeltetési egységszámot igazoló hatósági bizonyítvány kíállításáról
szóló rendelet elfogadása c. anyag véleményezése
Előadó: címzetes föjegyzö

25. Bejelentések

Sárbogárd 2025. június 4.

Ébl Zoltán sk.
UJB elnök

^



Sárbogárd Város Onkormányzat
Képviselő-testületének

Oktatási Közművelődési és Sport Bizottsága
7000 Sárbo árd, Hősök tere 2.

MEGHÍVÓ

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testűletének

Oktatási Közművelődési és Sport Bizottsága

2025. 'únius 11-én szerda 16:30 órakor

soros ülést tart, melyre meghívom

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal ebédlö
7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.

Na irend:

1 . (OKSB) Helyi sportszervezetek részére sportcélú támogatások elnyerésére pályázat kiírása
2025. évre
Előadó: OKSB elnöke

2. (OKSB) Helyi civil szervezetek részére működési és rendezvény támogatások elnyerésére
pályázat kiírása 2025. évre
Élőadó: OKSB elnöke

4. Sárbogárdi civil szervezetek beszámolója a 2024. május 16 -2025. május 15. közott
végzett tevékenységükröl, az önkormányzat által biztosított támogatás
c. anyag véleményezése
Elöadó: polgármester

civil szervezetek vezetői

7. A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsöde Szervezeti és Müködési Szabályzatának módosítása
c. anyag véleményezése
Elöadó: polgánnester

8. A 2025/2026-os nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása c.
anyag véleményezése
Elöadó: címzetes főjegyzö

9. A Sárbogárdi Zengö Óvoda pedagógus és nevelést-oktatást segitö alkalmazottak
Íetszámának felülvizsgálata a * 2025/2026-os nevelési évre vonatkozóan c. anyag
véleményezése
Előadó: címzetes föjegyzö

25. Bejelentések

Sárbogárd, 2025. jünius 4.

Erös Ferenc sk.
OKSB elnök

^


